
Tiskovina, poštnina plačana pri 2322 Majšperk

Lepe pomladne dni ter veselo praznovanje 
velike noči vam voščijo županja z občinskim 

svetom in upravo ter uredniški odbor 
Majšperčana!
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Spoštovane bralke, cenjeni bralci!

MAJŠPERČAN

je glasilo Občine Majšperk, ki je tudi izdajatelj glasila. 
Vpisano v razvid medijev pod zaporedno št. 94. 
NASLOV: Občina Majšperk, Majšperk 32a, telefon: 
02/795 08 30 in telefax: 02/749 42 21

GLAVNA UREDNICA: Zlatka Lampret
UREDNIŠKI ODBOR: Natalija Gajšek, Tanisa Bedenik, Peter Kitak, Marjan Kokot in Zlatka Lampret, 
odgovorna urednica, LEKTOR: Zlatka Lampret, OBLIKOVANJE IN TISK: Vejica, Rado Škrjanec s. 
p., 041 684 910, NAKLADA: 1500 izvodov. Fotografija na naslovnici: KRISTIJAN GAJŠEK. Lokalno 
informativno glasilo MAJŠPERČAN prejme vsako gospodinjstvo v občini brezplačno, izdajatelj plačuje 
plačuje 8,5% DDV (Ur. List RS št. 89/98).

Pošteno smo že zakorakali 
v novo leto. Že nekaj let 
zapored v tem času potrkam 
na vrata majšperške župa-
nje dr. Darinke Fakin in ji 
zastavim nekaj vprašanj, 
povezanih z delovanjem 
Občine. Tudi letos mi je 
gospa županja posredovala 
nekaj zanimivih informa-
cij.
Zlatka Lampret: »Gospa 
županja, kako bi najprej - 
skozi občinske oči - opisali 
minulo leto?« 
Županja dr. Darinka Fakin: 
»Leto 2010 je bilo za občino 
Majšperk kar uspešno, čeprav 
nismo gradili objektov, ki bi 
imeli poseben pomen ali bi v 
okolju izstopali, pa vendar so 
investicije v vodovod in cestno 
infrastrukturo za nas še vedno 
pomembne in tudi finančno 
zahtevne. Posebej smo lahko 
ponosni, da nam je za vodo-
vod uspelo pridobiti evropska 
kohezijska sredstva. Zapomnili 
pa si ga bomo prav gotovo po 
tem, da smo prav tako pridobili 
sklep o dodelitvi EU sredstev 
za regionalne razvojne vzpod-
bude in pričeli z izgradnjo 
Kulturno poslovnega centra 
Majšperk, ki smo ga kar dolgo 
in z vso resnostjo načrtovali. 
Prav gotovo pa ne moremo 
mimo dejstva, da je bilo leto 
2010 tudi volilno, ki v vsa-
kem primeru pomeni določeno 
vznemirjenje v okolju.« 
Z.L.: »Leto 2011 se že pre-
veša v tisti pomladanski 

del. Kakšno bo leto, ki ga 
že pišemo?« 
Županja: »Upamo na naj-
boljše in na to, da ga bomo 
uspešno zaključili, saj v obči-
ni Majšperk potekajo velike 
investicije, katerih realizacija 
je v veliki meri odvisna od 
normalnega delovanja države. 
Če odmislimo, da je kriza in 
prenehamo z razmišljanjem, 
kaj vse se lahko zgodi, potem 
pričakujemo, da bo to leto eno 
izmed uspešnejših za občino 
Majšperk.« 
Z.L.: »Investicij, ki teče-
jo, je v naši občini veliko, 
največja zagotovo gradnja 
Kulturno poslovnega cen-
tra Majšperk. In ta, kot je 
videti, zelo napreduje...«
Županja: »Vsi vemo, da smo 
o gradnji Kulturno poslovnega 
centra Majšperk govorili že dlje 
časa, da smo od odločitve, kje 
bomo gradili novo osnovno 
šolo, ta prostor nekateri vsaj 
v mislih namenjali novemu 
centru kulture. Zato smo lahko 
danes še kako ponosni, saj grad-
nja hitro napreduje, občani 
pa bomo z njim pridobili res 
sodobno kulturno dvorano, za 
katero sem prepričana, da jo 
bodo znali naši kulturniki in 
ostali uporabniki dobro izkori-
stiti, seveda pa nam bo takšen 
objekt dajal tudi možnosti za 
uvajanje novih vsebin.  Posebej 
bom vesela, če bomo znali k 
temu pritegniti še več mladih, 
ki bodo postopoma postajali 
temelj kulturnega življenja v 

občini Majšperk.«
Z.L.: »Zagotovo se nogo-
metni navdušenci že vese-
lijo novega velikega in 
modernega nogometnega 
stadiona. In takoj je bilo 
slišati nekaj pripomb, češ 
kaj pa je majšperški občini 
potrebno nogometno igriš-
če... Kako bi odgovorili na 
te pripombe?«
Županja: »Pripombe so pri 
mojem delu del življenja. Prav 
gotovo ni projekta, ki bi ga 
prav vsi odobravali, pa naj 
gre za KPC, vodovod, ceste 
ali nogometno igrišče. Je pa 
nogometno igrišče investicija, 
ki ima manj privržencev, saj 
se s tovrstnim športom pri nas 
doslej ni ukvarjalo veliko ljudi. 
Vsi tisti, ki poznamo podatke, 
koliko mladih se je že in koliko 
se jih še želi vključiti v to 
dejavnost, pa vemo, da je tudi 
ta investicija prava in potreb-
na. Kot županja pač moram 
zastopati neko razvojno pot 
občine, v kateri se od časa do 
časa pojavijo tudi projekti, ki 
nimajo kar vsesplošne pod-
pore, vendar je moja naloga, 
da gledam širše in prepričana 
sem, da nobena investicija na 
področju športa, ki vključuje 
mlade in tudi starejše, ne more 
biti zgrešena. Morda moramo 
razmišljati na takšen način: 
če s takšnim objektom samo 
nekaj mladih odvrnemo od 
nezaželenih dejavnosti, kot so 
droga in druge razvade, smo 
naredili izjemno delo. Moje 

stališče je, da je to mogoče 
doseči le z delom in zaposlitvijo 
z  dejavnostjo, ki ne dopušča 
tovrstnih dejanj. To pa šport 
prav gotovo je. »

Z.L.: «Mnogi, ki se v naši 
občini ustavijo ali skozi 
njo potujejo kot naključni 
turisti, pravijo, da je raz-
voj občine zelo očiten in 
gre v pravo smer. Katerim 
dejavnikom bi pripisali to 
dejstvo? Kljub napredku 
pa je potrebno verjetno še 
marsikaj postoriti...«
Županja: »Prav gotovo jih je 
več in morda smo imeli tudi 
nekaj sreče, predvsem pa sem 
prepričana, da gre velik del 
teh zaslug dejstvu, da smo 
znali delati skupaj in se nismo 
preveč ukvarjali sami s sabo, 
kar se je v nekaterih okoljih 
dogajalo. Na drugi strani pa 
smo po velikosti občine še ravno 
na meji velikosti, ko smo ob 
pravilnem načrtovanju in 



[TEVILKA 74 – MAREC  2011 - Maj{per~an4. STRAN

Pomladi naproti
UVODNIK ODGOVORNE UREDNICE

Spoštovane občanke, cenjeni občani 
in bralci Majšperčana, je še kaj bolj 
strastnega na svetu kot prebujajoča 
se pomlad? Zagotovo bi se našlo še 
veliko stvari, ampak meni se vedno 
bolj dozdeva, da je letni čas, ki budi 
naravo, zares prekrasen. Mogoče 
ima to moje navdušenje kaj opraviti 
z dejstvom, da sem letos prvič po 
dolgih časih sama ustvarjala svojo 

pomlad na svojem koščku zemlje. Jeseni sem željno sadila 
čebulnice, vso zimo nestrpno pričakovala pomladni dežek, 
sončne žarke in prijetnejše temperature, te dni pa s sijočimi 

očmi občudujem zvončke, trobentice, žafrane, prebujajoče 
se hijacinte in tulipane, marjetke in narcise, na plan kukajo 
lilije, pognale so sibirske morske čebulice, jagodasta hrušica,  
vijolice in močvirski tulipani, skratka: moje zelenice se 
odevajo v barve. Te cvetke so pravo zdravilo za nemirno 
dušo, naporen dan, slabo voljo… Če človek takole pomisli 
– kaj bi z zdravnikom, ko pa marsikaj pozdravi že pogled na 
lepoto narave in cvetje, ki ti na obrazu nariše nasmešek… 
In če sem do nedavnega mislila, da sem tako raznežena ob 
domači flori le jaz, sem v zadnjih dnevih spoznala, da je 
v moji neposredni bližini domovanja in v službi kar nekaj 
somišljenikov, ki stavijo na take vrste zdravilo… Pustimo ob 
strani dejstvo, da tudi to zdravilo ni poceni (če želiš zasaditi 

uspešnosti na EU in domačih razpisih 
še sposobni izvajati tudi nekoliko večje 
projekte. Ko slišim, da imajo v nekaterih 
okoljih kot glavno nalogo, da pripeljejo 
trgovca v svojo občino, pomislim, kako 
smo lahko pravzaprav zadovoljni, saj 
imamo kar tri velike trgovske centre, 
seveda pa je njihov obstoj odvisen tudi 
od nas, če bomo znali glavne nakupe 
opraviti v svoji občini. Imamo lepo in 
sodobno osnovno šolo, urejeno zdravstvo 
in zobozdravstvo, lekarno, vrtec, ki je 
sicer premajhen, ter vse ostale dejavnosti, 
ki jih takšno okolje potrebuje, veliko smo 
vlagali v urejanje cestne infrastrukture, 
vodovoda in kanalizacije, ki še zdaleč ni 
končana, veliko smo vlagali v urejanje 
okolice in še bi lahko naštevala. Danes 
mislim, da smo na točki, ko zraven teh 
osnovnih stvari že potrebujemo še kaj več, 
ko nam bo vsa zgrajena infrastruktura 
pričela dajati možnosti za širši razvoj.«
Z.L.: »V katero smer se obrača maj-
šperška občina - v gospodarsko, 
kmetijsko, turistično smer?«
Županja: »To je eno izmed najtežjih 
vprašanj, s katerim se ukvarjam že kar 
nekaj časa. Kot veste, se ravno ukvarjamo 
s pripravo strategije razvoja, h kateri smo 
povabili vse, ki imajo interes in želijo 
aktivno sodelovati. Pokazalo pa se je ravno 
to, o čemer sem v preteklosti že veliko 
razmišljala. V naši občini ne moremo 
trditi, da bo šel razvoj samo po eni poti, 
lahko pa bi vse te poti povezali v en cilj 

in na ta način poskusili dvigniti kakovost 
življenja. Torej bi morali turizem tesno 
povezati z gospodarstvom in s kmetijstvom 
ter skupaj nastopati na tem majhnem trgu. 
Pri tem pa je nujno, da presežemo pojem 
konkurence in ga nadomestimo s pojmom 
partnerskega sodelovanja. Zavedam pa 
se, da je to proces in da je za uspešnost 
potreben še kakšen preobrat tudi v naših 
glavah.«
Z.L.: »Preteklo jesen ste na lokal-
nih volitvah prepričljivo zmagali 
na županskih volitvah. Kaj pomeni 
ta zmaga za vaše naslednje 4-letno 
županovanje?«
Županja: »Tako prepričljiva zmaga 
mi veliko pomeni in me vzpodbuja pri 
mojem delu. To prav gotovo pomeni, da 
so bili naši občani zadovoljni s tem, kaj 
in kako smo delali. Prepričana sem, da 
velika večina razume, da se pač vse ne 
da takoj uresničiti, istočasno pa lahko s 
sodelovanjem, dobro voljo in s posluhom 
za težave naredimo veliko skupaj. Včasih 
za rešitev kakšne težave ni potrebno veliko 
denarja, pač pa predvsem dobra volja in 
pripravljenost, da se stvari rešijo, ki pa 
mora biti obojestranska. Rezultat volitev 
je torej prav gotovo obveza za dobro delo 
v prihodnjih 4 letih.«
Z.L.: »Kako pa sicer politična klima 
v naši državi vpliva na občinsko delo-
vanje? Se obetajo kakšne spremembe, 
s katerimi se bo morala spopasti tudi 
Občina Majšperk?«

Županja: »Politična klima v državi zadnja 
leta res ni na zavidljivi ravni. Kako se 
ta odraža v naši Občini, pa  vidimo 
predvsem skozi investicije. Trenutno lahko 
rečemo, da smo imeli pripravljenih veliko 
projektov, bili smo uspešni na kar nekaj 
razpisih, tako da investicije, ki jih vodi 
Občina s sofinancerskimi sredstvi države 
in EU, normalno potekajo. Nekoliko bolj 
pa se kriza odraža pri državnih investi-
cijah, kjer vemo, da so se zaradi krize in 
pomanjkanja sredstev prestavile predvsem 
že planirane investicije v državno cestno 
infrastrukturo.
Vprašanje, ali nas bodo v prihodnosti 
doletele kakšne spremembe, pa je težko 
odgovoriti. Želimo si, da bi stvari tekle vsaj 
tako kot doslej, zavedamo pa se, da kriza še 
ni končana in da je, glede na gospodarska 
gibanja, še marsikaj mogoče.
Bodimo raje optimisti in delajmo z vese-
ljem to, kar je mogoče!«
Takole optimistično je najin pogovor 
zaključila županja občine Majšperk 
dr. Darinka Fakin. Iz njenih besed 
vejejo volja, želja, pripravljenost in 
optimizem. Upamo, da bo skupaj z 
občinskim svetom in občinsko upravo 
kmalu zasedla nove, moderne občinske 
prostore, ki bodo vzpodbuda in navdih 
za nove, smele občinske projekte, ki 
bodo našo občino še naprej peljali po 
poti razvoja.

Intervju pripravila Zlatka Lampret
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okolico hiše in jo primerno urediti – tudi z rožami, to ni 
ravno poceni hobi). K sreči še najbolje uspevajo podarjene 
rastline! Hvala vsem, ki rožice z domačih vrtov podarjate 
drugim zaradi veselja in ljubezni do naravnih lepot.
Takole strastno se boste lahko, bralke in bralci Majšperčana, 
sprehodili tudi po straneh letošnjega prvega občinskega 
glasila. Vabim vas k branju zanimivega intervjuja z županjo 
dr. Darinko Fakin, v rubriki Predstavljamo vam boste spo-
znali Majšperčanki, ki sta si s talentom, voljo in vztrajnostjo 
priborili mesto v ženskem rokometnem svetu, obudili boste 
spomin na norčave pustne dni, zaploskali gledališkim 
skupinam, ki so v preteklih tednih na oder postavile nova 
gledališka dela, prepoznali našo občanko, ki si je utrla pot 

med pisateljice, se spomnili vseh dogodkov, ki so zazna-
movali pozno zimsko obdobje, in še in še. Naj spomnim, 
da v tokratni številki objavljamo razpise za naša društva, 
ki so priložena časopisu, ki jih je potrebno pregledati, če 
želijo kandidirati za občinska denarna sredstva.
Veliko zanimivega branja čaka na vas, na vse nas pa čaka 
pisana in razigrana pomlad. V njen čas spada seveda 
praznovanje velike noči, ki se je letos pomaknila v mesec 
april. Lepo praznovanje in veliko pomladnih užitkov vam 
privoščim do naše prihodnje številke, ki vas bo v nabiralniku 
pričakala ob koncu meseca junija!

Zlatka Lampret,  
odgovorna urednica Majšperčana 

Občinski svetniki so se sestali na 3., 4. in 5. 
redni seji

IZ OBČINSKIH PROSTOROV

3. REDNA SEJA OBČIN-
SKEGA SVETA

Občinski svet se je v četrtek, 2. decembra 
2010, sestal na 3. redni seji, na kateri 
so obravnavali sedem točk dnevnega 
reda. 
Najprej so potrdili zapisnik 2. redne 
seje. Na tej seji so bile sprejete tudi 
Spremembe in dopolnitve Odloka o 
ustanovitvi Javnega vzgojno-izobraže-
valnega zavoda osnovna šola Majšperk. 
Sprejet je bil Pravilnik o plačah, sejninah 
in drugih prejemkih občinskih funkcio-
narjev, članov delovnih teles občinskega 
sveta in članov drugih organov Občine 
Majšperk. 
V nadaljevanju je bil v 1. obravnavi 
sprejet Odlok o proračunu Občine 
Majšperk za leto 2011, v katerem so 
prihodki planirani v višini 6.235.718 
EUR, odhodki v višini 7.701.660 EUR. 
Razlika med prihodki in odhodki naj 
bi se pokrila iz sredstev leta 2010, 
predvideva pa se tudi zadolževanje v 
višini 800.000 EUR.  
Pred točko Pobude in vprašanja ter toč-
ko dnevnega reda Razno so potrdili tudi 
dokumente identifikacije investicijskih 
projektov za obnovo OŠ Ptujska Gora, 
Rekreacijski park Majšperk in Parkirišče 
ob pokopališču Majšperk. 

4. REDNA SEJA OBČIN-
SKEGA SVETA

V četrtek, 23. decembra 2010, se je 
občinski svet sestal na svoji 4. redni 
seji. Po sprejemu dnevnega reda, ki je 
obsegal osem točk, so najprej potrdili 
zapisnik 3. redne seje. 
V drugi obravnavi je občinski svet 
potrdil Odlok o proračunu Občine 
Majšperk za leto 2011. V 1. obravnavi 
so obravnavali predlog Statuta Obči-
ne Majšperk ter predlog Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Majšperk. 
Zaradi sprejetih sprememb statuta in 
poslovnika je občinski svet občinski 
upravi naložil pripraviti čistopis obeh 
navedenih aktov. V nadaljevanju je 
Občinski svet sprejel Spremembe in 
dopolnitve Pravilnika o merilih za izdajo 
soglasja za podaljšan obratovalni čas 
gostinskih obratov in kmetij, na katerih 
se opravlja gostinska dejavnost, saj je 
doslej izdajala občinska uprava soglasja 
na podlagi predhodnega sklepa krajevne 
skupnosti, v kateri gostinski obrat obra-
tuje. Občinski svet Občine Majšperk je 
sprejel program dela Skupne občinske 
uprave v Spodnjem Podravju. 
Sledili sta še točka Pobuda in vprašanje 
ter točka Razno. Pri slednji točki dnev-
nega reda je občinski svet sprejel tudi 
dokument identifikacije investicijskega 

projekta za projekt Obnova fasade OŠ 
Stoperce. 

5. REDNA SEJA OBČIN-
SKEGA SVETA 

V četrtek, 24. februarja 2011, se je 
občinski svet sestal na svoji 5. redni 
seji. Po sprejemu dnevnega reda, ki je 
obsegal trinajst točk, je občinski svet 
sprejel zapisnik 4. redne seje. 
Pri obravnavi Statuta Občine Majšperk 
je občinski svet sprejel sklep, da pri 
občinskem svetu delujejo naslednji 
odbori, in sicer: Odbor za gospodarstvo 
in kmetijstvo, Odbor za gospodarsko 
infrastrukturo, Odbor za družbene 
dejavnosti, Odbor za zaščito in reševa-
nje, Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, Statutarno pra-
vna komisija, Komisija za priznanja in 
odlikovanja, Komisija za kmetijstvo in 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu. Pri obravnavi Poslovnika 
občinskega sveta Občine Majšperk je 
občinski svet še dodatno sprejel naloge, 
ki jih ima posamezen organ, ki deluje 
pri občinskem svetu. Občinski svet je 
sprejel prenehanje Odloka o veljavnosti 
Odloka o varstvu virov pitne vode na 
območju Krajevne skupnosti Stoperce 
v Občini Majšperk, na osnovi katerega 
se lahko izvede razpis. Občinski svet 
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Simbioz@ - prihaja največja prostovoljska 
akcija elektronskega opismenjevanja

Občine Majšperk je sprejel Spremembe 
in dopolnitve Odloka o organiziranju, 
ustanavljanju in delovanju zaščite in 
reševanje v občini Majšperk. Ker se dru-
štva ne morejo financirati brez razpisov, 
so bile sprejete Spremembe in dopolnitve 
Pravilnika o sofinanciranju programov 
in projektov turističnih društev v občini 
Majšperk, Spremembe in dopolnitve 
Pravilnika o sofinanciranju programov 

društev na področju kmetijstva v občini 
Majšperk ter Pravilnik o sofinanciranju 
programov na področju ljubiteljskih 
kulturnih dejavnosti v občini Majšperk. 
V Svet zavoda zdravstveni dom Ptuj se 
za predstavnika ustanoviteljev imenuje 
gospoda Bojana Merca iz Vidma pri Ptu-
ju, za koordinatorja za enake možnosti 
žensk in moških je bila s strani Občine 
Majšperk imenovana gospa Ida Lorber 

iz Majšperka. V nadaljevanju so odločali 
o posamičnih programih razpolaganja 
z nepremičnim premoženjem. 
Sledili sta še točka Pobuda in vpraša-
nje ter točka Razno. Pri slednji točki 
dnevnega reda je županja občinski svet 
povabila na prireditve, ki potekajo v 
občini Majšperk. 

Nataša Letonja

Dejstvo je, da so starejši 
zaradi hitrega razvoja raču-
nalništva in novodobnih 
oblik virtualne komunikacije 
vedno pogosteje odrinjeni na 
rob družbenega dogajanja. 
Ne morejo oziroma ne znajo 
slediti vsem spremembam 
okoli sebe. Podatki kažejo, da 
kar 90 odstotkov prebivalcev 
Slovenije, starejših od 65 let, 
še nikoli ni uporabilo raču-
nalnika oziroma interneta, 
kar pomeni, da smo na tem 
področju  v primerjavi z EU 
v precejšnjem zaostanku.
Evropska komisija je leto 
2011 razglasila za evropsko 
leto prostovoljstva, leto 
2012 pa za leto aktivnega 
staranja in medgeneracijske 

solidarnosti. In prav zato so se 
mladi odločili, da prepletejo 
obe vrednoti in pozovejo k 
izvedbi največjega vsesloven-
skega prostovoljskega pro-
jekta: Simbioz@ e-pismena 
Slovenija.
Osrednji namen akcije je 
omogočiti starejšim pozitivno 
izkušnjo z računalnikom, 
vzbuditi in okrepiti njihovo 
samozavest in jih motivirati 
za nadaljnje učenje in upora-
bo računalnika in interneta. 
Mladi, ki bodo poučevali, pa 
bodo imeli možnost pouče-
vati in se izkazati s svojimi 
zmožnosti poučevanja. V 
tednu med 18. in 22. aprilom 
2011 bo projektna skupina 
Simbioz@, skupaj z glavnima 

partnerjema: Zvezo društev 
upokojencev Slovenije in 
Zvezo ŠKIS in ob pomoči 
slovenskih knjižnic po vsej 
Sloveniji organizirala brez-
plačna izobraževanja, kjer 
bodo mladi prostovoljci 
skušali predstavnike starejše 
generacije navdušiti za rabo 
računalnika in interneta in 
s tem prispevati k višji ravni 
računalniške pismenosti med 
starejšimi v Sloveniji. S pro-
jektom želimo nagovoriti 
200.000 mladih in več kot 
300.000 starejših, v tednu 
e-opismenjevanja pa želimo 
združiti kar največje število 
mladih in starejših in s tem 
mlade pozvati k prostovolj-
stvu, starejše pa spodbuditi, 

da se vključijo v vseživljenjsko 
učenje in s tem dvignejo raven 
kakovosti življenja. V pro-
jekt se bo aktivno vključila 
tudi naša občina in s tem 
sodelovala pri vseslovenskem 
projektu ter pomagala premo-
stiti medgeneracijske razlike 
in izpostaviti vrednote, na 
katere danes pogosto poza-
bljamo – solidarnost, čut za 
sočloveka in prostovoljstvo. 
Mladi prostovoljci se lahko v 
projekt vključijo na spletnem 
mestu www.simbioza.eu, 
starejši pa bodo informacije 
dobili v najbližji knjižnici 
oziroma informacijski točki 
Simbioze. Združimo izkušnje 
in znanje in se prijavite k 
projektu Simbioz@. 

Nekaj o delu Občinskega odbora SDS Majšperk
O DELU POLITIČNIH STRANK V OBČINI

Največkrat  avtorji prispevkov pišejo 
o temah, za katere menijo, da bralci 
o njih premalo vedo. S tem namenom 
želimo informirati občanke in občane o 
preteklem delu, trenutnih aktivnostih, 
pa tudi o prihodnjih izzivih Občinskega 
odbora SDS Majšperk.
Svetniška skupina iz vrst SDS, ki jo  
sestavljamo  Dejan Vuk, Vekoslav Širec, 
Jože Kolarič in Branko Karneža, se je 

v polnem številu udeležila vseh petih 
rednih sej občinskega sveta. 
Podali in posredovali smo mnogo pred-
logov in pobud. Enotno smo podprli 
mnoge utemeljene predloge, pravilnike, 
imenovanja, odloke itd. Žal pa vsega, 
kar se je znašlo na dnevnih redih sej 
sveta, ni bilo moč podpreti. Tudi v teh 
primerih smo ostali enotni.
Proračun Občine Majšperk smo izglaso-

vali soglasno in mu nismo nasprotovali, 
saj je bilo upoštevanih  tudi nekaj naših 
pripomb. Poleg tega  bi bil izglasovan 
v vsakem primeru - z nami ali brez 
nas. Kljub temu ostaja prisotna  skrb o 
prezadolženosti Občine in to na račun 
naše najtežje investicije, ki se izvaja v 
za to ne najbolj posrečenem obdobju 
– v času ekonomske in gospodarske 
krize. Enako skrb vzbujajoče  je tudi 
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dejstvo, da bomo v bodoče na  račun 
današnjih super projektov najverjetneje 
prikrajšani za marsikatero od ostalih, 
tudi zelo pomembnih infrastrukturnih 
pridobitev. Upamo lahko le, da temu 
ne bo tako.
Cilji naše svetniške skupine ostajajo 
nespremenjeni. Zapisani so v progra-
mu, ki smo ga predstavljali lani pred 
volitvami.
Člani Izvršilnega odbora SDS Majšperk 
smo od lanske jeseni izvedli kar nekaj 
analiz, posvetov in sej, svetniki smo 
se v decembru odzvali povabilu evro 
poslanca  dr. Milana Zvera v evropski 
parlament v Strasbourgu, opravljamo 
redna administrativna opravila, pravkar 
pa pripravljamo Letno konferenco, ki bo 
ob izidu Majšperčana že za nami. 
Ob vsem tem imam kot vodja občinske-
ga odbora tudi mandat v Svetu stranke 

SDS. Tudi teh sej in posvetov je kar 
nekaj in na njih ne velja izostati, saj se 
ravno tam oblikujejo ideje, strategije 
in smernice za prihodnje obdobje. Naj 
dodam, da se v praksi veliko stvari odvija 
povsem drugače, kot nam posredujejo 
mnogi mediji. Ustvariti si svoje mnenje 
brez vpliva množičnih medijev je danes 
prava umetnost. Če pa si želi kateri od 
bralcev ustvariti realno sliko dejanskega 
stanja v naši državi, pa vsekakor pri-
poročam, da v enaki meri prisluhne 
enim in drugim. Težava je le v tem, 
da večino medijev lastniško obvladuje 
le ena opcija…
Ker so se v medijih že začele pojavljati 
teme, kot so Patria in orožarske afere, 
nam to sporoča eno in edino dejstvo, 
da se je pravkar začela predvolilna 
kampanja. Bog nam pomagaj, upam, 
da ta kampanja ne bo trajala leto in 

pol, kolikor je še do rednih državno-
zborskih volitev.
Za konec pa vam zaupam še, da se 
znamo pogovarjati še o čem drugem 
razen o politiki in da smo v odboru kar 
prijetna družba,  zato so vrata odprta in 
vabljeni med nas vsi, ki » v srcu dobro 
mislite «.
Čeprav je  tokratna številka Majšperčana 
izšla nekaj tednov pred velikonočnimi 
prazniki, že sedaj voščim vsem občan-
kam in občanom vesele in blagoslovljene 
velikonočne praznike. Kot po 40-dnev-
nem postu vedno pride velika noč, 
tako tudi po nevihti posije sonce, zato 
zaključujem z željo, da naj nas nikdar 
ne zapustita upanje in dobra volja.

Branko Karneža, 
predsednik OO SDS Majšperk

2. mesto ekipe »Prve pomoči«občine Majšperk 
DOGODKI V OBČINI

Z znanjem, ki si ga kot bolničarji v 
sistemu zaščite, reševanja in pomoči 
lahko pridobimo, nikoli ne vemo, kdaj 
ga lahko uporabimo in z njim rešimo 
življenje. 
Sveti Tomaž je bil v soboto, 25.9.2010, v 
znamenju zaščite, reševanje in pomoči. 
Zraven Razpisanega preverjanja uspo-
sobljenosti ekip prve pomoči so svojo  
usposobljenost preverjale ekipe na treh 
delovnih točkah z naslednjo vsebino: 
delovna gradbena nesreča pri opravilu 
cerkvene strehe, pretep pred vaško 
gostilno in igra otrok z eksplozivnimi 
sredstvi. 
Vzporedno s preverjanjem so se pred-
stavile tudi prostovoljne in poklicne ter 
dolžnostne strukture, ki se na področju 
Podravja vključujejo v sistem zaščite in 
reševanja, in to: Društvo za reševalne 
pse, Maribor, Gorska reševalna služba 
Maribor, Nujna medicinska pomoč 
Ormož, Slovenska vojska - prva pomoč, 
GEŠP PGD Ptuj in Ormož, GE PGD 
GZ Sveti Tomaž, regijski oddelek RKB 
zaščite, regijski oddelek tehničnega 
reševanja - izvidniki -geofonisti. 

Na sam dan preverjanja je imela OŠ 
Sveti Tomaž tehnični dan, tako da 
so ta dan uskladili vsebine z ogledom 
delovnih točk ter počivališč, sami pa so 
zjutraj v sodelovanju z Gasilsko zvezo 
Sveti Tomaž opravili evakuacijsko vajo 
učencev šole. Vzporedno s tem je na 
območju občine Sveti Tomaž potekalo 
XV. regijsko preverjanje usposobljenosti 
ekip prve pomoči. Na preverjanju so 
sodelovale ekipe iz Podravske regije. 
Najboljša je bila ekipa MO Ptuj II, 
drugo mesto je osvojila ekipa občine 
MAJŠPERK (razlika do prvega mesta 
je bila minimalna, samo 40 točk), 
tretja MO Ptuj III. Ekipo so na tem 
preverjanju usposobljenosti sestavljali 
ekipa bolničarjev, iz sestave zaščite, 
reševanja in pomoči operativnih gasilcev 
članic Gasilske zveze Majšperk. Vodja 
ekipe je bil Robert Gajser, člani ekipe 
pa so bili Sandra Medved, Simona Med-
ved-Tarkuš, Andrej Leskovar, Darko 
Zupanc, Gregor Kovačič in Tomaž 
Fajfar. Naša ekipa občine Majšperk je 
delovala hitro, pravilno, homogeno in v 
pravilnem zaporedju, saj je bila s strani 

vodje ocenjevalcev javno pohvaljena 
zaradi kvalitete dela in pristopa celotne 
ekipe glede na dane primere, posebno je 
pohvalil vodjo ekipe za suvereno vodenje 
ekipe  ter izpostavil, da ima ekipa zelo 
močan potencial razvoja.
Ekipa prve pomoči občine Majšperk se 
zahvaljuje za pomoč pri usposabljanju 
županji dr. Darinki Fakin, Darku Reje-
cu, OŠ Majšperk za učence imitatorjev 
poškodovancev na vajah, še posebno 
pohvalo si pa z njihove strani zasluži 
mentorica prve pomoči RKS Območ-
nega združenja Ptuj gospa Irena Filipič, 
ki jih je s svojim znanjem pripravila do 
tega, da so od zdaj naprej, po izjavah 
sodelujočih, resen konkurent večkrat-
nim zmagovalcem ekipam MO Ptuj. 

Ekipi Občine Majšperk iskrene čestit-
ke.

Dragomir Murko 
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Srečanje starejših krajanov v Stopercah

Opravičilo: V prejšnji številki Majšper-
čana se je pod tem naslovom pojavil 
članek iz preteklega leta.  Vsem pri-
zadetim velja opravičilo, v tokratni 
številki objavljamo ustrezni članek.
Jesen je dajala še zadnje pridelke in 
listje se je barvalo v vse bolj živahne 
jesenske barve. To je čas, ko KORK 
Stoperce organizira srečanje starejših 
krajanov. 
RK Stoperce vsako leto vabi na to 
srečanje krajane, ki so dopolnili 70 let, 
in tako se je od 78 povabljenih vabilu 
odzvalo kar 65 starejših. Ker je med 
njimi kar nekaj bolnih in onemoglih, 
ki živijo sami, člani upravnega odbora 

vedno poskrbijo tudi za prevoz, tako 
da se srečanja zares lahko udeleži prav 
vsak.
Srečanje se je pričelo s sveto mašo v 
farni cerkvi ob 10. uri, ki sta jo darovala 
domači župnik p. Alojz Klemenčič in 
Edi Vajda, župnik iz Leskovca. Nato 
je sledil kulturni program v Domu 
krajanov, ki so ga pripravile učiteljice 
in učenci OŠ Stoperce. Za lepo zapeto 
pesem so poskrbele Ljudske pevke in 
Ljudski pevci KPD Stoperce ter Pet 
navadnih. Navzoče je pozdravil tudi 
podžupan g. Cvetko Pepelnik ter pred-
sednica RK Ptuj gospa. Tilčka Šuman. 
Da je druženje ob hrani, ki jo člani 

upravnega odbora pripravijo sami, in 
dobri pijači, ki jo je tokrat prispevala 
stoperška župnijska klet, bilo zares 
prijetno, lahko sklepamo po tem, da 
so udeleženci ob zvokih harmonike p. 
Alojza Klemenčiča celo zaplesali. 
Ta dan je dal priložnost, da starejši 
krajani med seboj pokramljajo, obujajo 
stare spomine, si izmenjajo izkušnje, 
potožijo o svojih težavah in se tudi med 
seboj potolažijo. Vse nas pa najbolj veseli 
njihova skupna želja in misel ob koncu 
srečanja – nasvidenje drugo leto.

Angela KITAK, 
predsednica KORK-a

Računalnik za slepega Nejca

V Knjižnici Ivana Potrča Ptuj smo 
v predprazničnih decembrskih dneh 
zaključili z akcijo zbiranja sredstev, s 
katerimi smo želeli pomagati enemu od 
pomoči potrebnih otrok. Po posveto-
vanju z novinarko Majdo Goznik in 
Medobčinskim društvom slepih in sla-
bovidnih Ptuj smo izbrali devetletnega 
Nejca Plajnška s Ptujske Gore, ki je od 
rojstva slep in obiskuje 3. razred osnovne 
šole v Zavodu za slepo in slabovidno 
mladino v Ljubljani. V šolo ga vsak 
dan vozi mamica Metka. Trenutno 
dela z mehanskim brajevim pisalnim 
strojem, v prihodnosti pa bo potrebo-
val  računalnik z brajevo vrstico. Do 
brajeve vrstice je upravičen po pravilih 
obveznega zdravstvenega zavarovanja, 
potrebuje pa svoj računalnik, da jo bo 
lahko uporabljal. 
V knjižnici smo se zato odločili za 
akcijo zbiranja prispevkov za nakup pre-
nosnega računalnika in jo poimenovali 
Računalnik za Nejca. Predstavili smo 
jo na dveh prireditvah v knjižnici in v 
dveh mesecih s prostovoljnimi prispevki 
zbrali 777 evrov sredstev. K njim smo 
primaknili še denar, ki smo ga pri-
hranili tako, da smo se letos odpovedali 

pošiljanju novoletnih voščilnic.
20. decembra 2010 smo Nejca in nje-
govo družino povabili na obisk v knjiž-
nico, kjer mu je direktor mag. Matjaž 
Neudauer v sproščenem vzdušju in v 
družbi prijateljev in sodelavcev knjižnice 
predal računalnik in mu zaželel še veliko 
šolskih uspehov.
Predaje računalnika se je udeležil tudi 
podpredsednik Medobčinskega društva 

slepih in slabovidnih Ptuj Janez Solina, 
ki je pozdravil akcijo knjižnice in se ji 
zahvalil. Poudaril je tudi, da tovrstne 
akcije članom društva veliko pomenijo, 
saj bo računalnik Nejcu v veliko pomoč 
pri izobraževanju, kjer že zdaj dosega 
lepe rezultate.

Mira Petrovič

Nejc z družino ob predaji računalnika v ptujski knjižnici. 
Foto: Mira Petrovič
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Jaslice na prostem

Tudi v mesecu decembru 
2010 so bile v Stopercah, 

tokrat na novem hribčku pri 
župnijski cerkvi v Stoper-

Jaslice

Božična zgodba ob jaslicah na 
prostem v Stopercah

Na sveti večer je dramska skupina KPD 
Stoperce uprizorila božično zgodbo ob 
že tradicionalnih jaslicah na prostem v 
Stopercah. Od blizu in daleč so prišli 
verniki in se v tej »blagoslovljeni noči«  
veselili prihoda Odrešenika. 
V že znanih vlogah so Marinka Pše-
ničnik, Milan Galun, Lea Gregurec, 
Matjaž Kitak, Vinko Jerič ml. in Dejan 
Kamenšek ter Ksenija in Petra Habjanič 
nastopili in odigrali ta veliki dogodek, 

ki ga je oznanil nadangel Gabriel. 
Tako sta ob  tej priložnosti p. Milan in 
p. Gavdencij blagoslovila tudi jaslice na 
prostem, ki že kar nekaj let zapovrstjo 
krasijo hribček pri župnijski cerkvi v 
Stopercah. 
Z lepimi vtisi so otroci in odrasli zapuš-
čali naš kraj, kjer se kulturniki vselej  
trudimo življenje obogatiti s toplimi 
besedami.

Ana Rejec

Stoperški trije kralji

Na predvečer praznika sv. 
treh kraljev oz. Gospodovega 
razglašenja, 5. januarja 2011, 
so stoperški možje z ubranimi 
glasovi stopili skupaj in obis-
kali ter zapeli trikraljevsko 
koledniško pesem ob oknu 
marsikatere hiše v občini 
Majšperk.
Letos so se v posebej lepa tri-

kraljevska oblačila odeli pevci 
ljudskih pesmi »Prešmentani 
faloti« v sestavi Anton Galun, 
Milan Galun, Slavko Butolen 
in Janko Bedrač. Kljub mrz-
lemu vremenu in škripajočim 
korakom po zamrznjenem 
snegu je njihova pesem čudo-
vito odmevala po grebenih 
in dolinah obiskanih zasel-

cah, postavljene jaslice na 
prostem, plod trdega dela 
ustvarjalne sekcije KPD 
Stoperce. Neutrudno so se 
postavljanja lotili Boris in 
Brigita Frlež ter Martin Bog-
me in Roman Lampret, ki je 
uredil razsvetljavo. Sodelovali 
oz. omogočili pa so postavitev 
tudi:
družina Taciga iz Spodnje  
Sveče, Milica Bogme, Jernej 
Vračko, Angela Ducman, 
Dragica Kidrič, Angela 
Kitak, Darinka Jernejšek, 
Urška Sledič,  Darko in Anica 
Rejec, Anton Korez, Anton 

Lorber, Jože Kamenšek, ki 
je daroval smreke,  Martin 
Lorber, Vinko Kitak ter  
Janko Bedrač. 
Za hrano sta poskrbeli dru-
žini Bogme in Lubej-Novak 
iz Zgornje Sveče. 
Za poslikavo obrazov figu-
ram na prostem se vljudno 
zahvaljujemo Branku Gajštu  
in Metki Tadič. 

Ana Rejec

Zapeli so tudi pri družini Pšeničnik v Stopercah
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kov. Ob koncu in odprtih vratih pa je 
domačim seveda še sledilo voščilo. Če 
spanec ni bil preveč trden, jih je po lepo 
dodelani svetli trikraljevski svetli zvezdi 
bilo mogoče opaziti že na daleč.
Veseli smo, da nekateri še danes tako 
zvesto obujajo stare običaje. Na podbojih 
hišnih vrat bo še dolgo časa, morda 

kje tudi leto dni ostal spomin nanje, 
s kredo napisana letnica novega leta 
in začetnice imen treh kraljev, ki so 
v ljudskem izročilu bili Gašper, Miha 
in Boltežar.
Skupina ljudskega petja Prešmentani 
faloti so se meseca januarja, kakor 
tudi pevke ljudskih pesmi, udeležili 

Območne revije pevcev ljudskih pesmi 
in godcev ljudskih viž, ki ga je organi-
ziral JSKD Območna izpostava Ptuj. 
Skupine je strokovno, tokrat na prvem 
delu v Žetalah spremljala strokovna 
sodelavka Adriana Gaberščik.

Anica Rejec

Ponovoletni sprejem pri županji občine 
Majšperk

Že po tradiciji se v prvih dneh januarja v prostorih Občine 
Majšperk zberejo vsi, ki v majšperški občini delujejo ali z 
njo, tako ali drugače, sodelujejo. Letos je na ponovoletni 
sprejem dr. Darinka Fakin vabila 6. januarja. Najprej so se 
zbrali povabljeni, ki z občinsko upravo sodelujejo v številnih 
projektih, v poznem popoldnevu pa so si v občinski sejni sobi 

nazdravili člani majšperškega občinskega sveta, krajevnih 
skupnosti in vseh društev. Županja je vsem zaželela uspešno 
delo v letošnjem letu, zaželela jim je predvsem dobrega in 
plodnega sodelovanja v dobro vseh občank in občanov naše 
občine.

Zlatka Lampret

Antonova nedelja

Ko se mesec januar že dobro prevesi v drugo polovico, 

Prijetno druženje pred cerkvijo v Stopercah

goduje sv. Anton Puščav-
nik, farni zavetnik stoperške 
župnije.
Vreme na prihod častilcev k 
sv. Antonu velikega vpliva 
ravno nima, saj je znano 
že od nekdaj, da je cerkev 
to nedeljo polna. Iz raznih 
okoliških krajev so verniki 
prišli v Stoperce tudi to lepo 
januarsko nedeljo. Žegnanj-
sko slovesnost je vodil p. 
Janez Kmetec, somaševala 
sta p. Gavdencij Skledar in 
domačin p. Janez Ferlež.
Otroški pevski zbor pod 

vodstvom brata Robija je s 
otroško pesmijo dopolnje-
val sv. mašo, zapeli so tudi 
domači cerkveni pevci.
Po zahvalnih nagovorih p. 
Gavdencija in ŽPS Župnije 
Stoperce smo nadaljevali 
prijetno druženje zunaj cer-
kve, ob čaju in kuhanem 
vinu ter prigrizku za kar že 
vrsto let skrbijo prizadevne 
članice Društva gospodinj 
Stoperce. 

Anica Rejec

Delo in načrti stoperških gasilcev

V leto 2011 smo stoperški gasilci vstopili 
smelo, z izdelanimi in realnimi načrti, 
ki so odraz nujnih potreb in finančnih 
možnosti tako lokalne skupnosti, ki je 
po zakonu dolžna skrbeti za organizacij-
ski in gmotni položaj izvajalcev gasilske 

javne službe na svojem območju, kakor 
tudi lastnih virov sredstev, ki jih moramo 
vlagati v nekatere projekte. Pri slednjih 
nam je rezina pogače tanko odrezana, 
saj je le malo možnosti za pridobitev 
donatorskih in sponzorskih sredstev ter 

sredstev, ki se zbirajo s prostovoljnimi 
prispevki naših krajanov.
Na rednem letnem občnem zboru, ki 
smo ga imeli 29.1.2011, smo dogovorili 
in  potrdili načrt dela in investicij, ki 
vsebuje najnujnejša dela, ki jih želimo 
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opraviti na našem gasilskem domu. 
Nekoliko želimo preurediti notranjost 
doma, zamenjati dotrajana okna in 
vhodna vrata, opremiti čajno kuhinjo 
in še kako malenkost. S temi opravili 
zasledujemo končni cilj, ki smo ga začeli 
izvajati že pred leti, ko smo dogradili 
dva nova prostora, ki služita za garažo, 
skladišče in kurilnico. Ta cilj je, da 
v kratkem zaključimo posodobitev 
doma, ki bo končana takrat, ko bo 
tudi zunanjost polepšana z novo fasadno 
preobleko. Občina Majšperk nam pri 
načrtih stoji ob strani in sofinancira 
materialne stroške, sami pa pri teh 
opravilih vlagamo izredno veliko ur 
prostovoljnega dela.
Naslednje, kar nas muči, je osebna 
zaščitna oprema operativnih gasilcev. 
Ta je prvič zelo draga, pozneje pa jo je 
treba vzdrževati-servisirati in tudi njena 
trajnost ima svoje meje. Za seznanitev 
laične javnosti naj povem, da zaščitna 
oprema za enega gasilca, kamor ni vštet 
izolirni dihalni aparat, stane približno 
tisoč evrov. Če upoštevamo podatek, da 
mora naše društvo, glede na kategorijo, 
imeti usposobljenih in opremljenih 
najmanj 23 gasilcev, je matematični 
izračun temu primeren. 
Razveseljiv je podatek, da smo v zadnjih 
dveh letih v naše društvo sprejeli lepo 

število novih članic in članov. Med njimi 
je pet mlajših (starost med 7-16 let) in 
deset ostalih članic in članov (starost 
nad 16. let). Glede strokovne usposo-
bljenosti naših operativnih članov smo 
lahko izredno zadovoljni. Veliko število 
se jih je udeležilo specialnih usposabljanj 
v gasilskem šolskem središču na Igu, 
kjer so pridobili vrhunska specialna 
znanja z raznih področij gasilskega 
operativnega dela. 
Izredno smo veseli, da je zagnanost naših 
članov pripeljala do odločitve, katere 
posledica je udeležba naše ekipe na 
tekmovanjih v okviru tako imenovane 
»zimske lige«. Gre za pokalno tekmo-
vanje za prehodni pokal Gasilke zveze 
Slovenije. Na njem sodeluje v moški 
konkurenci nekaj več kot 30 ekip iz 
celotne Slovenije, tekmuje pa se v raz-
ličnih krajih. V ekipi je čutiti izredno 
motiviranost in vztrajnost, kar je pogoj 
za doseganje dobrih rezultatov.
In naši cilji za prihodnje srednjeročno 
obdobje: največja potreba in želja v 
našem društvu je zamenjava 35 let 
stare avtocisterne za sodobnejše in 
zanesljivejše prevozno sredstvo. Za ta 
projekt bo v prvi vrsti potrebno pri-
dobiti vsa potrebna soglasja lokalne 
skupnosti in GZ Majšperk. Načelno 
soglasje obeh institucij imamo, ko bo 

čas, pa pričakujemo tudi konkretne 
odločitve in pomoč. Pri tem računamo 
tudi na naše krajane, ki nas doslej še 
nikoli niso pustili na cedilu. S skupnimi 
močmi smo sposobni tudi ta velik 
zalogaj »prežvečiti« tako, da nam bo 
ostal dober okus.
V društvu, ki šteje približno 100 članic 
in članov, med katerimi je večina mla-
dih, se ni bati za načrtovalce in izvajalce 
različnih projektov, pa naj si bo strogo 
operativnih kakor tudi društvenih. S 
pravimi, tovariškimi in prijateljskimi 
odnosi ter konsenzom pri sprejemanju 
odločitev in nalog nobena ni pretežka, 
zato jih bomo tudi uresničili. 
Toda zakaj vse to? Prvi naš cilj in 
namen je čim hitrejša in najkakovost-
nejša pomoč našim krajanom v vseh 
primerih, ko so v stiski zaradi požarov, 
naravnih in drugih nesreč ter v vseh 
drugih primerih, ko občanom ne pre-
ostane drugega kakor klic na telefonsko 
številko »112«. Na drugem mestu pa 
je tudi druženje podobno mislečih, s 
podobnimi interesi in cilji ter končno 
- zapolnitev dela prostega časa, ki ga sicer 
v današnjem trdem boju za preživetje 
ni na pretek, vendar se ga kljub temu 
nekaj najde.

Adi Kopše, predsednik

Vincekova rez

Na Vincekovo nedeljo že tra-
dicionalno opravimo prvi rez 

vinske trte. Vincenc goduje 
22. januarja in v vinograd-

niških krajih je običaj, da 
se ta dan obreže vsaj ena 
trta, marsikateri gospodar 
pa odrezano mladico potem 
postavi v posodo z vodo in na 
toplo, da bo kmalu pokazala, 
kakšen nastavek se obeta to 
leto, na cvetno nedeljo pa 
mladika ne sme manjkati v 
»presmecu«. 
Vincekovo rez je že tradicio-
nalni priredilo DVS Haloze 
s pomočjo DVS Majšperk v 
vinogradu gospodarja Rada 
Rodoška. Pot do vinograda 
nas je vodila iz Dolene po 
označeni poti med haloškimi Prvi rez v vinogradu

vinogradi, nekateri pa so pri-
peljali z avtomobilom. Po 
blagoslovu je prvo mladiko 
zarezal podžupan občine 
Majšperk pod strokovnim 
nadzorom Andreja Rebr-
niška. Skupaj sta obrezala 
trto tudi predsednika obeh 
društev.   
Sonček nas je grel ob poslu-
šanju tria »Fantje treh vasi«, 
z malico in pijačo smo si 
napolnili želodce in se podali 
vsak na svojo stran z mislijo, 
da bo letos letina dobra.

Kristjan Gajšek
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Štorklje imajo v Lešju nov dom

V Lešju je bela štorklja gnez-
dila že desetletje na dvorišču 
družine Purg. Gnezdila je 
na električnem drogu v 
neposredni bližini vhoda 
v hišo. Največjo težavo so 
predstavljali iztrebki mla-
dičev. Zato smo na pobudo 
domačinov za sodelovanje pri 
prestavitvi gnezda zaprosili 
Občino Majšperk in Elektro 
OE Ptuj, ki sta se pozitivno 
odzvali prošnji Zavoda RS za 
varstvo narave, OE Maribor. 
Prestavitev gnezda je stekla 
18.2.2011. Občina Majšperk 
je organizirala zemeljski 
izkop z delovnim strojem 
in dobavo droga, Elektro 
Ptuj je opravil montažo pod-
stavka, Zavod RS za varstvo 
narave OE Maribor pa je 
priskrbel podstavek za belo 
štorkljo. S skupnimi močni 
smo štorkljam pripravili nov, 
bolj varen dom.

Gnezda belih štorkelj
Bele štorklje si ponavadi 
gnezdo naredijo na dimni-
kih hiš, slemenih, številne 
pa  gnezdijo na električnih 
drogovih. Štorkljino gnezdo 
je okroglo, zgrajeno iz vej in 
v premeru meri tudi do 170 
cm. Par gnezdo vsako leto 
dograjuje, zato najstarejša 
gnezda tehtajo tudi do 400 
kg. 
Število primernih lokacij, 
kjer si štorklje lahko naredijo 
gnezdo, se manjša. Današnji 
tip streh pogosto ne omogoča 
gnezdenje na slemenih, prav 
tako so oblike in velikosti 
dimnikov neustrezne za 
nošenje gnezda. 
Veliko štorkelj gnezdi na 
električnih drogovih. Tudi 
tukaj se stanje slabša. Gnez-
du na drogu nudijo oporo 

električni vodniki. Vodniki 
se plastificirajo in združijo v 
en vod, to pa gnezdu ne daje 
več zadostne opore. Zaradi 
tega gnezda ob vetru in dežju 
hitreje propadajo. Beli štor-
klji pa pogosto  odrekamo 
gostoljubnost tudi na naših  
dvoriščih. Le-ta  imajo danes 
urejene zelenice in cvetlič-
ne vrtove. Domovanje bele 
štorklje pa urejeno dvorišče 
zaradi iztrebkov in padajoče-
ga gnezdilnega materiala kar 
hitro sprevrže v neurejeno. To 
pa je tudi največkrat razlog za 
slabo voljo pri ljudeh in željo 
po tem, da se gnezdo prestavi 
ali celo odstrani. V bran beli 
štorklji moram pojasniti, da je 
v skladu z določili 10. člena 
Uredbe o zavarovanju prosto-
živečih živalskih vrstah (Ur.l. 
RS št. 46/2004)  poleg varo-
vanja živalske vrste potrebno 
zagotoviti tudi ohranjanje 
struktur (npr. gnezda). 

O beli štorklji (Cico-
nia ciconia)

Bela štorklja je vsem nam 
dobro znana ptica s črnimi 
letalnimi peresi in lopatičnim 
perjem umazano bele barve. 
Odrasli osebki imajo rdeč 
kljun in dolge rdeče noge, 
za razliko od mladičev, ki pa 
imajo črn kljun in črne noge. 
Je selivka, ki jeseni odleti 
proti Afriki, kjer prezimuje 
južno od Sahare. Na popu-
lacijo štorkelj pomembno 
vplivajo vremenske razmere v 
prezimovališčih. Dolgotrajne 
in obsežne suše poslabšajo 
možnosti preživetja štorkelj v 
prezimovališčih. Štorklje, ki 
priletijo k nam na gnezdišča, 
gnezdijo v bližini človeških 
naselij. Je ptica kulturne 
krajine nižin, njen življenj-

Štorkljino gnezdo v Lešju

ski prostor pa so v Sloveniji 
vlažni travniki. Uspeh gnez-
denja je odvisen predvsem 
od razpoložljive hrane, ki jo 
ptice najdejo na travnikih, 
poljih, melioracijskih jarkih. 
Prehranjujejo se z malimi 
sesalci, dvoživkami, plazilci 
in večjimi žuželkami. Bela 
štorklja je v nekaterih državah 
srednje in zahodne Evrope že 
izumrla, glavni razlogi pa so 
vplivi človeka na njeno tradi-
cionalno okolje. V Sloveniji 
je bela štorklja uvrščena med 
ranljive živalske vrste. 

Bela štorklja v Slove-
niji in Evropi

V Sloveniji je v 19. stoletju 
veljala skoraj za neznano 
ptico, prvi par se je naselil v 
Jakobskem dolu leta 1924. 
Leta 1965  je bilo v severovz-
hodni Sloveniji popisanih 
146 parov štorkelj, leta 1979 
pa preštetih 168 gnezd, leta 
2008 pa je bilo popisanih že 
235 parov. Populacijo bele 
štorklje v Sloveniji sistematič-
no spremlja Društvo za opa-
zovanje in proučevanje ptic 

Slovenije - DOPPS že od leta 
1999. Slovenska populacija 
bele štorklje je skoncentrirana 
v severovzhodni Sloveniji. 
Najvišji gnezditveni uspeh so 
imele štorklje na Krški ravni, 
najnižjega pa na Dravski in 
Murski ravni. To dokazuje, 
kako pomembno je eksten-
zivno kmetijstvo za gnezdit-
veni uspeh. Bela štorklja je 
najpogostejša na Poljskem, 
v Turčiji in Španiji. Zaradi 
intenzivnega kmetovanja so 
te ptice izginile iz nekaterih 
zahodnih evropskih držav, 
kot sta Nizozemska in Dan-
ska. 

Dominik Bombek, 
Zavod RS za varstvo nara-

ve OE Maribor
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Strojni krožek »Posestnik« Ptuj - Letna 
konferenca 2011

Strojni krožek Posestnik je 11. februarja 
v gostišču Rajh v Dražencih organiziral 
in uspešno izvedel letošnjo redno letno 
konferenco. Kot vedno so tudi ob tej 
priložnosti medse sprejeli nekaj novih 
članov, le-ti pa bodo s članstvom med 
drugim lahko deležni mnogih popustov 
v trgovinah s kmetijsko mehanizacijo in 
nadomestnimi deli, repromateriala.  V 
uradnem delu dogodka so najprej pre-
gledali poslovanje in delovanje krožka 
v preteklem letu, nosilci posameznih 
funkcij pa so podali svoja poročila. Pred-
sednik SK Posestnik g. Anton Zemljak 
ugotavlja, da so tudi v preteklem letu 
uspeli realizirati zastavljeni plan in obseg 
dela, enako pa si želi tudi za leto, ki je 
pred nami. Izpostavil je načrtovanje in 
izvedbo izobraževanja za voznike vili-
čarjev in opravljanje izrednih prevozov 
v kmetijstvu. Izvesti nameravajo tudi 
tečaj za varno delo v gozdu, za uporabo 
motorne žage, saj statistika kaže, da je 

kljub visoki stopnji osveščanja nesreč 
pri delu v gozdu še vedno preveč. Med 
načrtovanimi projekti za letošnje leto 
je še udeležba na tekmovanju v oranju, 
ki se bo letos predvidoma odvijalo na 
ptujskem območju. Izvesti želijo tudi 
dve strokovni ekskurziji v sodelovanju 
s poslovnimi partnerji, kjer bi si po 
že ustaljeni metodi ponovno ogledali 
zanimiv obrat, tovarno ali demonstracijo 
uporabe kakega sklopa ali posamične, 
specialne kmetijske mehanizacije. Izved-
ba in udeležba na strokovnih dogodkih 
je, po besedah Zemljaka, v zadnjem 
obdobju uspevala zelo dobro, saj so v 
ta namen združili moči v sodelovanju z 
več interesnimi in stanovskimi združenji 
(govedorejsko društvo, združenje rejcev 
prašičev, društvo podeželske mladine, 
strojni krožki z drugih območij…). 
Medse so povabili tudi predstavnike, 
lokalne zastopnike in funkcionarje 
KGZS (Milan Unuk in Milan Strm-

šek), predsednike strojnih krožkov, s 
katerimi dobro sodelujejo (Žetalanec, 
Dravsko polje, Ormož…), ter različnih 
podjetij (Kmetijstvo Polanec, g. Franc 
Planinšek, Syngenta, g. Janko Petrovič, 
Inter export - demonstracije kmetijske 
mehanizacije…). Besedo so dobili še 
drugi vabljeni gostje, ki na kakršenkoli 
način sodelujejo s strojnim krožkom. 
Predsednik sledi dobri ideji, da se vsako 
leto avditoriju podrobneje predstavi 
kako podjetje. Letos je repertoar podjetja 
Pinus predstavila ga. Ana Ramšak. Iz 
njene predstavitve gre izpostaviti morda 
uspešno F4 kombinacijo, pri čemer gre 
za štiri sinergično delujoče pripravke, 
in sicer s talnim delovanjem Frontier 
in Stomp ter s foliarnim delovanjem 
Motivell in Cambio, pri čemer svetujejo 
uporabo močila Break Thru. Gre za 
učinkovit paket sredstev, ki po besedah 
predstavnice podjetja žanje dobre uspehe 
v tujini, pod okriljem podjetja BASF. 

Leto 2011 bo v Radioklubu Ptujska Gora 
razgibano

Že globoko smo zakorakali 
v leto 2011. Dolga in hladna 
zima je že popustila, zunaj se 
že kaže pomlad in narava že 
kliče po gibanju zunaj. Radi-
oamaterji smo dolge zimske 
večere preživeli ob radijskih 
postajah in ob nabiranju 
dodatnega znanja za svojo 
delo. Kar nekaj naših članov 
je naredilo dodatne tečaje 
za višje kategorije in nekaj 
mladih se udeležuje tečaja 
za radioamaterje. Žal zaradi 
premajhnega zanimanja se 
tečaj ne izvaja pri nas, ampak 
v Cirkulanah. 
Člani radiokluba Ptujska 
Gora bomo vsak torek v 
klubski  prostorih  izvajali 

sked, ki teče že kar nekaj let. 
Udeležujemo se  različnih tek-
movanj  na vseh frekvenčnih  
področjih in vseh vrst dela. 
Spomladi začnemo z ARG 
aktivnostjo, saj se moramo 
pripravit za novo sezono in se 
ponovno dokazati z dobrimi 
rezultati, na domačih tekmah 
in tudi tekmah zunaj. 
7. maja 2011 bo radioklub  
Ptujska Gora spet organiziral 
mednarodno tekmo iz ARG 
na KV področju . Tekmova-
nje se bo odvijalo na  terenu 
v občini Majšperk. Zbirno 
mesto bo pred domom kraja-
nov na Ptujski  Gori, vabimo 
vas, da si pridete pogledat 
tekmovanje  v živo.

Na sami tekmi…

Poleg tega načrtujemo nekaj 
ekspedicij za aktiviranje 
SOTE iz najvišjih vrhov v 
Halozah. Septembra bomo 
organizirali tekmovanje 

za počastitev občinskega 
praznika na UKV in KV 
frekvenčnem področju.

Tajnik radiokluba: 
Miroslav Kužner S57BKM
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Morda gre poudariti, da bo podjetje 
Pinus pripravek Cambio v kratkem 
nadomestilo s pripravkom Arrat, kate-
rega uporaba bo primerna tudi v žitih, 
in sicer do fenofaze razraščanja, saj je 
žito npr. v fazi bilčenja zelo občutljivo 
na herbicide. Priporočena je uporaba do 
začetka aprila, začetek uporabe pa, ko 
bo dnevna temperatura vsaj tri ure na 
5° C. Pripravek na trgu bo v embalaži 
800 g (za štiri hektarje) in 200 g (za 
en hektar). Letno konferenco so ude-

leženci zaključili v družabnem delu, 
ob večerji, ob intenzivnih debatah, 
pretoku izkušenj in informacij, ki se 
tičejo kmetijstva v zadnjem obdobju. 
Ne glede na zelo nezavidljiv položaj 
kmetijstva, gledano tudi ali predvsem z 
vidika stopnje samooskrbe naše države 
s hrano, je čutiti dejstvo, da se okoli 
tega pojavlja in razvija vedno več javnih 
debat in ugotovitev v različnih relacijah, 
nivojih in z različnimi akterji v pre-
hranski verigi. Četudi je plod takega 

početja le osveščanje in ozaveščanje 
celotne populacije v RS, je tudi to nekaj, 
morda droben, a nič manj pomemben 
kamenček v mozaiku spoznanja situa-
cije, ki se nas (zelo!) tiče prav vseh, ne 
glede na status, poreklo ali kak drug 
parameter merjenja in definiranja naše 
družbe tu in zdaj.
 

Jože Murko, KGZS, Zavod Ptuj, 
Kmetijska svetovalna služba

PREDSTAVLJAMO VAM…

Naša soseda Romana Potočnik  na poti 
uspešne pisateljice

Romana Potočnik je doma-
činka. Prihaja iz Majšperka, 
kjer je obiskovala osnovno 
šolo, se kasneje za nekaj let 
odselila in živela v Mariboru, 
Izoli, Kopru in na Ptuju, 
končno pa se vrnila nazaj 
v domače kraje. Sedaj živi 
na Ptujski Gori, kjer ima 
odprt računovodski servis, v 
prostem času pa se posveča 
prav posebnemu hobiju, ki ji 
je prinesel naziv pisateljica.
Romana je začela svojo 
pisateljsko pot čisto nepri-
čakovano. Po njenih besedah 
je prebrala en zelo slab roman 
in se v trenutku odločila, da 
napiše boljšega in ga izda. 
Sedla je za računalnik in kot 
razlaga, začela pisati, napisala 
nekaj poglavij in ugotovila, 
da ji gre pisanje odlično od 
rok. Tako je v kratkem času 
nastal njen prvi roman, ki ga 
je poimenovala Moja izbira. 
Poiskala je založnika in tako 
je roman izšel januarja 2009 
pri Založbi VED. Kot pravi, 
je požel zelo dobre kritike 
in zelo dobro branost, sploh 
pri mlajši publiki, roman je 
namreč mladinski. Temu je 
botrovala zgodba, ljubezenski 
trikotnik med dvema naj-

Romana Potočnik - pisateljica

boljšima prijateljicama in 
fantom, bivšim ene in morda 
bodočim druge. Zgodba je 
res zanimiva, polna razno-
vrstnih dogodkov, ki se med 
seboj povezano prepletajo 
in na koncu pripeljejo do 
vprašanja med ljubeznijo in 
prijateljstvom.
Še preden koncem prvega 
romana je začela pisati dru-
gega, ki je v teh dneh ugledal 
knjižne police. Tokrat se je 
odločila za bolj resno tema-
tiko, zato je roman drama. 
Govori o glavni ženski osebi, 
ki je s svojim trudom dosegla 
vse življenjske cilje, ki pa se ji 
zaradi skrbno načrtovanega 
dogodka neke druge osebe 
v trenutku podrejo. Sedaj je 
primorana boriti se za svoj 
obstoj in na tej poti doživi 
še obilico drugih razočaranj, 
povrh se še zaljubi, kar zade-
vo še bolj zaplete in oteži. 
Poimenovala ga je Prekletstvo 
preteklosti.
Prav v teh dneh Romana 
promovira svoj drugi roman 
in zdi se prav, da o njej pre-
beremo tudi v našem časo-
pisu. Romanina pot se očitno 
vzpenja, vabijo jo v oddaje 
in na predstavitve, dobiva 

prve sponzorje, medtem pa 
ne miruje, saj piše že tretji 
roman, katerega vsebina je 
javnosti zaenkrat še skrivnost. 
Kaj bo prinesel čas, ne ve, 
pravi pa, da bo s pisanjem 
nadaljevala, saj jo to veseli, 
izpopolnjuje, sprošča, seveda 
pa ji godijo tudi pozitivne 
kritike. Želimo ji čim bolj 
uspešno pisateljsko pot in 
upamo, da bomo o njej še 
veliko slišali ter da bo morda 
s svojo prepoznavnostjo tudi 
naše male kraje popeljala med 
tiste, iz katerih izvirajo dobri 
pisatelji. 
Njene knjige lahko naroči-
te preko facebooka (Moja 

izbira by Romana Potočnik 
in Prekletstvo preteklosti by 
Romana Potočnik), trenutno 
so na voljo po polovičnih 
cenah, pri Založbi VED po 
rednih cenah, ali pa si jih 
izposodite v knjižnicah. 
Danica POMPE

ROMANI POTOČNIK SE 
ČESTITKAM OB KNJIŽ-
NEM USPEHU PRIDRU-
ŽUJE TUDI UREDNIŠKI 
ODBOR MAJŠPERČA-
NA!
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SANDRA: Sem Sandra Križanec, stara 
sedemnajst let in igram rokomet na 
položaju vratarke.
Je rokomet tisto, kar te najbolj 
zanima?
SANDRA: Ja, ampak rada pa tudi 
gledam filme, poslušam glasbo, berem. 
Življenje kot ga poznaš, je recimo zad-
nje, kar sem si ogledala.
Se pravi se ob rokometu najde čas še 
za druge stvari?
SANDRA: Se najde. V kakšnem vik-
endu, ko ni tekem.
In koliko je vikendov brez tekem?
SANDRA: (nasmeh) Ne ravno veliko. 
Mogoče eden, dva v pol leta. Ampak 
gre.

Sandra Križanec

MARUŠA: Sem Maruša Križanec, stara 
sedemnajst let in kot Sandra tudi jaz 
igram rokomet na poziciji vratarke. V 
prostem času rada preberem kakšno 
dobro knjigo, ali pa grem na kak kon-
cert. 
Kateri je bil zadnji?
MARUŠA: Linkin Park v Gradcu. Rada 
pa bi še šla na Kings of Leon, a sem 

Sandra Križanec Maruša Križanec

zamudila turnejo, ko si bili v Evropi. 
Tako da moram pogledati, kdaj bodo 
spet kaj v bližini.

Starost je enaka, priimek je enak.
SANDRA: Ja, dvojčici sva. Ampak 
Maruša je starejša za eno minuto.                                                                                             
               Maruša Križanec
MARUŠA: (smeh)
SANDRA: Ni pošteno.
Kolikokrat na teden je omenjena ta 
minuta?
SANDRA: Na dan, nekaj krat.
V kakšni obliki?
SANDRA: Zbadanje. Ampak biti 
dvojčica je v redu. Kakor kdaj. Ima 
prednosti in slabosti. Preveč sva skupaj, 
ampak drugače je v redu.
MARUŠA:  V redu je, ker si lahko 
posojava obleke. 
SANDRA: Pa ker sva si v oporo.

Pa slabosti? 
SANDRA: Drugi naju zamenjujejo, 
sploh tisti, ki naju ne poznajo dobro. V 
šoli naju zamenjujejo recimo profesorji, 
sploh tisti, ki slabo vidijo. 
Podobnosti so, ampak se vaju na 
pogled vseeno da ločiti.
SANDRA: Ja, nisva enojajčni, ampak 
dvojajčni dvojčici.  Meni se sicer ne 
zdi, da sva si  podobni, ampak drugim 
očitno se.
MARUŠA: Na pogled sva si že mogoče 
malo podobni, a karakterno si nisva. Jaz 
sem recimo malo bolj temperamentna 
kot Sandra.
SANDRA: Zelo bolj.
Minuto bolj?
SANDRA: (smeh) Minuto.
Temperament vaju loči, povezuje 
pa…?
SANDRA: Strast do športa
Pa ne bi dekleti raje igrali kakšno 
violino, ali pa klavir?
MARUŠA: Ne.
SANDRA: Včasih sem hotela igrati 
saksofon, a ob rokometu ni bilo časa.
MARUŠA: Jaz nikoli nisem imela 
takšne želje.

Izbrali sta šport. Ampak zakaj roko-
met? 
MARUŠA: Že ko sem bila mlajša, sem 
si na televiziji ogledala nekaj tekem, bolj 
slučajno kot načrtno, a me je prevzelo 
in sem se odločila ter vztrajala, naj 
me peljejo na trening rokometa. Po 
približno pol leta, toliko je bilo namreč 
potrebno prigovarjanja, so me peljali in 
takoj mi je bilo všeč.
In zakaj na Ptuj?
MARUŠA: Ker je najbližje in ker 
drugega kluba v okolici ni. Potem je 
najbližji Maribor in na drugi strani 
Celje. Zato sem se odločila za Ptuj, 
tako da zdaj igram za Ženski rokometni 
klub Mercator Tenzor Ptuj.
Ta klub je kar priznan?
MARUŠA:  Pet let nazaj so bile roko-
metašice druge v Sloveniji in so igrale 
tudi v Evropi. Zdaj smo prav tako med 
prvimi petimi v prvi ženski rokometni 
ligi. Prvo mesto je Krimovo, zaradi 
tradicije in finančne moči, saj kupujejo 
igralke, na drugem mestu je prišlo do 
spremembe, saj je Olimpija popadla 
zaradi finančnih težav, potem pa smo 
že nekje me, Ptujčanke. Odvisno od 
tega, kako bomo igrale v končnici. 
Najverjetneje bomo med tretjim in 
petim mestom.

Znana obraza z rokometnih igrišč
Sandra in Maruša Križanec
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Kdo so vaše največje tekmice za ta 
mesta?
MARUŠA: Najbolj ekipa Krke iz Nove-
ga mesta.
Rekla si, da si včasih po televiziji 
spremljala te ekipe, zdaj pa jim skušaš 
braniti strele. Kako je igrati, recimo,z 
ekipo  Krima?
MARUŠA: Imeti moraš veliko samo-
podobo, da te ne potre, ko včasih izgubiš 
z razliko dvajsetih golov. 
Se pravi, zdaj lahko po televiziji 
včasih vidimo tudi tebe?
MARUŠA: Se je že zgodilo. 
(nasmeh).   

Sandra, tvoje ekipa je…?
SANDRA: Branim v drugi ligi, ker so 
me »posodili« Ženskemu rokometnemu 
klubu Millennium iz Radencev. Tam je 
ena igralka odšla, druga pa je malo slabša 
in tako sem vskočila jaz. Ampak je kar 
v redu, veliko branim, kar je dobro, saj 
tako nabiram izkušnje. Branim več kot 
sem v Mercator Tenzorju, saj sta bili tu 
pred mano dve vratarki, ki sta branili 
pogosteje, v Radencih pa praviloma 
branim jaz. Tako si pridobivam izkušnje 
in lažje napredujem.
Posodili so te, ampak še vedno tre-
niraš na Ptuju?
Ja, to mi zelo odgovarja, ker mi je 
bližje in lažje, ker bolje poznam ptujske 
igralke in trenerja. Je pa v redu tudi v 
Mileniumu, tja odhajam ob petkih na 
trening in na tekme. 
In kako izgledajo treningi? 
SANDRA: Če je kondicija, se segrejemo, 
razdelimo po skupinah in delamo tisto, 
kar vsaki skupini najbolj primanjkuje. 
Ene, recimo, delajo na  moči s kondicijo, 
druge samo na moči, tretje samo na 
kondiciji. Včasih pa delamo na taktiki, 
uigravamo svoje napade, akcije.
Kako pa veš, kaj moraš vadit, kaj ti 
primanjkuje?
MARUŠA: To veš približno sam, nas 
pa usmerja tudi trener. 
Koliko vas je povprečno na trenin-
gu?
MARUŠA: Štirinajst, petnajst, kar je 
ravno prav. Lani nas je bilo več, ampak 
nekaj so jih posodili, nekaj izključili. 
Trening je vsak dan, razen če imamo 
tekmo med tednom, potem naslednji 

dan ne treniramo. 
SANDRA: Trening traja uro in pol, s 
tem, da potem včasih gledamo še kakšne 
posnetke tekem.
A imate vratarji kakšne posebne 
vaje?
MARUŠA: Imamo tudi svoje treninge, 
ki so bolj specifični, vadimo, recimo, 
odriv, koordinacijo in ravnotežje.
Kako se uspehi merijo pri branje-
nju?
MARUŠA: Beleži se statistika v odstot-
kih ali v obrambah. Petdeset odstotkov je 
odlično, štirideset je že dobro, po navadi 
pa gre za triintrideset odstotkov.
Najbrž je najtežje braniti mete s 
črte?
MARUŠA: Jaz te najraje branim. Ker 
sem nižje rasti, mi je težje braniti od 
zunaj, ko so strelci nižji. Imam kar dobre 
reflekse, zato mi s črte ni težko braniti 
. Potrebno je edino dobro predvidevati, 
kam bo nasprotnica vrgla žogo. To raz-
bereš iz položaja roke, njenega telesa.
Moč strela, o kakšnih hitrostih 
govorimo?
SANDRA: Streli v glavo bolijo, še huje 
pa je, ker ti zameglijo vid. Gre za 70-80 
km/h. Pri moških so pa hitrosti še dosti 
večje. In tudi z njimi igramo včasih 
kakšne prijateljske tekme. Smo jih tudi 
že premagale, kljub njihove prednosti 
zaradi odriva, moči in hitrosti igre.
Kako ste igralke razdeljene v kate-
gorije?
SANDRA: Najprej je mini rokomet, 
sledijo mlajše deklice, starejše deklice, 
kadetinje, mladinke in članice. Članice 
so od osemnajstega leta naprej.
Z izjemami očitno, ker obe igrata kot 
članice pri sedemnajstih?
MARUŠA:  Kot mlajši lahko vedno 
igraš za starejše. Obratno ne gre. 
SANDRA: Ja, tako je. No, na koncu 
so veteranke, te igrajo za rekreacijo, 
ko nehajo z aktivno kariero. To pa je 
odvisno od posameznic, nekatere igrajo 
tudi do štiridesetih let, pa so še vedno 
dobre, večina pa nekje pri dvaintride-
setih. Odvisno od lastne odločitve, od 
vzdrževanja kondicije.
Kako pa je s kondicijo? A vstajata 
ob petih, najprej tek in zdrav zajtrk 
…?
SANDRA: Ne, ne. Saj kondicijo pri-

dobimo kar na treningih, sproti, med 
igro. Največ pridobiš na pripravah, ki 
so poleti, potem pa med poletjem, ko 
imamo še ene. Če pa si dovolj discipli-
niran, pa kdaj kaj odtečeš tudi sam. 
Ali morata zelo paziti, kaj jesta?
SANDRA: Na splošno ne, edino med 
poletjem.
MARUŠA: Zvečer je zaželeno, da 
ješ beljakovine, zaradi obnove mišic. 
Ampak ni nujno, da se tega držiš. Sam 
približno veš, kaj ti odgovarja. Na dan 
tekme je, recimo, malo drugače. Sama 
pet ure pred tekmo ne jem, ali pa samo 
lahko hrano, recimo testenine, brez 
kakšnih težkih omak.  
Sodijo k prehrani kakšni »dodat-
ki«?
MARUŠA: Starejše jih jemljejo, za nas, 
mlajše,  pa to ni priporočljivo, ker še 
rastemo. 
SANDRA: Sicer pa so to ponudili tudi 
že nam. Če želiš, jih lahko jemlješ, če 
ne, pa to poveš.
In vedve?
SANDRA: Tega z Marušo ne jem-
ljeva.
In za kaj gre pri dodatkih? Za vita-
mine, minerale? Morebiti še za kaj 
več?
SANDRA: Zagotovo nekatere jemljejo 
tudi »kaj več«, ampak mislim, da je vse 
v mejah normale. Verjetno je v Ligi 
prvakov pri igralkah prisotno tudi to, 
ampak to ni tako znano. Doping  je 
pogostejši pri individualnih športih.
Kako je s poškodbami, a so "šli« že 
kakšni prsti?
MARUŠA: Ja, že tudi malo več. Oba 
gležnja, natrgana mišica in vez, pre-
maknjena hrbtenica.  To je to. No, pa 
prsti, tudi.
SANDRA: Jaz sem imela zvita oba 
gležnja. To se hitro zgodi. Pa prsti, 
seveda. Ampak to je vse. Jaz sem imela 
malo več sreče.
Kako prideš v tak klub, kot je to 
Mercator Tenzor Ptuj?
SANDRA: Najlažje je, če si še mlajši, 
takrat vzamejo vse igralce. Če se nekdo 
odloči, da bi želel pri njih braniti zdaj, 
pri najinih leti, je to zelo težko, skoraj 
nemogoče.
MARUŠA: Jaz sem začela ob koncu 
četrtega razreda, v začetku petega.
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SANDRA: Jaz pa leto kasneje. Nav-
dušila me je sestra, ampak zaradi težav 
s srcem tega na začetku nisem smela, 
potem sem začela trenirati tudi jaz. 
Si imela prav?
SANDRA: (smeh) Ja, ja. Sicer ne smem 
teči na dolge proge, ampak tega kot 
vratarka niti ne potrebujem. Sama pa 
tudi vem, kdaj morem nehati in si 
odpočiti.
Ali imata željo, da bi kdaj zaigrali 
pod slovensko zastavo?
MARUŠA: Želja iz moje strani je.
SANDA: Tudi iz moje.
Je kaj možnosti za to?
SANDRA: Ja, Maruša bi lahko igrala 
že letos, a je tako, da sta v reprezentanci 
dva letnika in velja, da naj bi bili starejši 
boljši. Sedaj so v mladinski reprezen-
tanci 92- in 93-letnice, starejše imajo 
prednost, tako da bo reprezentančni 
nastop mogoče drugo leto. 
SANDRA: Težko je priti zraven.
MARUŠA: Imeti moraš tudi veze in 
poznanstva.
A to šteje tudi pri rokometu?
SANDRA: Ja, sploh za reprezentanco. 
Odvisno je od trenerja. Celjski klubi, 
recimo, čeprav so na lestvici za Ptujem, 
imajo prednost, saj veljajo kot bolj znan 
klub. Seveda je odvisno od kvalitete, 

možno pa je, da je katera igralka dobra, 
pa je ni v reprezentanci.
Kako se usklajujejo šolske obveznosti 
s športnimi?
MARUŠA: Pričakovala sem, da bo 
gimnazija malo težja. Pa ni tako zelo in 
ni večjih težav. Imava status športnika in 
se lahko za ustno preverjanje najaviva, 
kar nama vse skupaj olajša.
Po gimnaziji pa kam?
MARUŠA: Nekaj družboslovnega. 
Turizem  v Portorožu, recimo. Ali pa 
komunikologija.
SANDRA: Tudi jaz sem za družboslov-
je. Razmišljam o več fakultetah, ker še 
točno ne vem. Razmišljam o psihologiji, 
kulturologiji, komunikologiji, vsekakor 
pa bo nekaj družboslovnega.
Nobena se ne vidi na Fakulteti za 
šport?
MARUŠA: Poznava soigralke, prijatelje, 
ki tam študirajo, pa se nekako ne vidiva 
tam.
Rokometne žoge pa najverjetneje ne 
bi odložili čez leto dni po maturi? 
Ali pač?
MARUŠA: Ne. No, odvisno. Tudi če 
grem na Primorsko, lahko tam branim 
za drugi klub, ali pa treniram s kakšnim 
drugim klubom, pa branim za Ptuj. 
Žoge ne nameravam odložiti, če pa bo 

treba, jo bom.
SANDRA:  Tudi jaz ne mislim nehati 
trenirati. Je pa precej odvisno od tega, 
kje študiraš. Če študiraš v Ljubljani, 
je malo težje, ker je klub Olimpija 
propadel, Krim pa ne sprejema dru-
gih igralk. Med tednom je tako težko 
trenirati, lahko hodiš le na tekme. Na 
Primorskem je sicer lažje, ker je več 
klubov. Veliko je odvisno tudi od študija 
in od razpoložljivega časa.

A je kateri od vaju žal za vsa leta, ki 
sta jih namenili športu?
MARUŠA: Včasih, ko si v krizi, se 
to zares vprašaš, ampak na koncu je 
odgovor  NE.
SANDRA:  Veliko prijateljev sva našli 
po Sloveniji, ker so tekme vsepovsod, 
pridobiš veliko novih izkušenj …
MARUŠA: In veliko vrednot, recimo 
disciplino.

SANDRI IN MARUŠI KRIŽANEC 
ČESTITAMO ZA ŠPORTNE DOSEŽ-
KE IN JIMA ŽELIMO ŠE VELIKO 
USPEŠNIH ROKOMETNIH SEZON 
– TUDI V REPREZENTANČNEM 
DRESU!

Uredniški odbor Majšperčana

Letos gledališka skupina KPD Stoperce streže 
»čaj za dve«

KULTURA

Postavitev gledališkega dela 
na oder zahteva ogromno 
energije, dobre volje, potrp-
ljenja, prilagajanja, odrekanja 
in še več časa. S tem se prav 
gotovi strinjajo vsi tisti, ki so 
se že kadarkoli preizkusili v 
igranju vlog. Igralec mora 
dati sebe v nek lik in ga 
doživeto predstaviti, da ga 
začutijo tudi gledalci.
Gledališka sekcija KPD Sto-
perce se je tokrat odločila 
za delo Toneta Partljiča in 
se preizkusila v komediji 
Čaj za dve. Bralne vaje so se 

začele nekje v sredini meseca 
decembra 2010. Sledile so 
kar pogoste vaje - dva do tri 
krat tedensko. Še posebej 
redne so bile za tri obsežnejše 
vloge. A nam je uspelo. Ja, res 
lahko tako rečemo, saj smo 
na domač oder stopili kar 
trikrat zapored (26. in 27. 
februarja ter 5. marca), ter 
vsakokrat napolnili dvorano. 
Prijeten je občutek nastopiti 
pred domačo publiko in še 
toliko večje zadovoljstvo, če 
je dvorana polna. 
Tokrat so Partljičeve vloge 

Čaj za dve – v izvedbi stoperških gledališčnikov

pod režijo Anice Rejec odig-
rali naslednji igralci:

Lea Gregurec − Jasmina 
Rudolf, upokojena igralka, 
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Marjanca Kamenšek − Angela Bračko, 
upokojena kmetica, Adi Kopše − Janko 
Gregorič, upokojenec, Marinka Pše-
ničnik − Marjana, direktorica v domu 
upokojencev, Klementina Golob − sestra 
v domu upokojencev, Aleš Žnidarko − 
Blažič, gospod župnik, Matjaž Kitak 
− Ivek, Angelin sin, Glasba in luč: 
Matjaž Kitak, Kostumi in scena: v 
režiji dramske sekcije.
Rada bi izpostaviti vlogo kmetice iz 
Cirkulan, ki jo je Marjanca odigrala 
odlično, še posebej ker se je sama poglo-
bila in naučila cirkulansko narečje, ki 
je nam v Stopercah kar nekoliko tuje 
in nepoznano. 

Čeprav je delo kar pogosto odigrano na 
odrih, pa je še vedno priljubljeno, saj 
ima zmeraj aktualno vsebino. Ja, sicer je 
pa starost tista, ki nam ne ubeži, pa ni 
pomembno, ali si na vasi ali v mestu, si 
gledališka pedanca ali navadna kmetica. 
Tukaj smo si vsi enaki. Želimo si lahko 
samo, da ne bi bili sami, ampak bi imeli 
vedno nekoga ob sebi, s katerim bi si 
lahko delili tudi čaj.
Skupina namerava še enkrat igrati na 
domačem odru, pa tudi gostovanju se 
ne more upreti. Torej, Čaj za dve se 
bo še kuhal, nalival in pil, in če ste 
ga zamudili, bo še priložnosti, da ga 
poskusite. Postrežen je brez sladkorja, 

sami pa si ga sladkate po lastnem 
okusu. 
Kot vodja gledališke skupine se želim 
zahvaliti naši režiserki Anici in vsakemu 
igralcu za potrpežljivost, prilagajanje. 
Čeprav se ti v današnjem pomanjkanju 
časa zdi, da je nemogoče in z zadnjimi 
močmi vztrajaš, pa so vseeno lepi in 
nepozabni trenutki tisti, ki se zapišejo 
v posameznikovo zgodovino. 
Bralci ste lepo vabljeni tudi na blog 
društva (http://stoperce.blogspot.com), 
kjer si lahko preberete izjave posamez-
nih igralcev, pogledate fotografije in še 
marsikaj drugega. 

Lea Gregurec

Letošnja osrednja gledališka igra UD 
Ustvarjalec: Mojster v škripcih

Dramska skupina Umetni-
škega društva  Ustvarjalec 
Majšperk se je lanski dobro 
ocenjeni in sprejeti igri odlo-
čila, spoprijeti se z angleškim 
humorjem, zato je na oder 
postavila komedijo angleškega 
avtorja Brighousa MOJSTER 
V ŠKRIPCIH s prvotnim 
naslovom Hobson v škripcih. 
Igralci so se v kostumih 30. 
let prejšnjega stoletja podali 
v predmestje Maribora in 
prikazali vdovca s tremi 
hčerami, ki je pred izjemno 
težko nalogo: kako poročiti 
obe mlajši hčeri, da jim ne bo 
treba dati dote, najstarejšo pa 
zadržati doma, da mu bo stre-
gla in pri »življenju« obdržala 
čevljarsko delavnico? Naloga 
je za mojstra Korošca pretrd 
oreh, ob tem pa spozna, da 
je najstarejša hči Meta ne le 
dobra prodajalka čevljev, pač 
pa tudi spretna pogajalka in 
ljubeča hči. Korošcu pa sivih 
las ne delajo le tri hčere, pri-
dela si jih tudi sam, ko vedno 
pogosteje in preveč globoko 
pogleda v kozarec. Zgodba 
se srečno konča za vse, tudi 

za mojstra!
Delo Mojster v škripcih je 
tipična angleška komedija, 
ki premore obilico besedne 
komike. Skupina je pripravila 
kostume, ki so tipični za 30. 
leta prejšnjega stoletja, tudi 
scenski rekviziti so iz tistega 
obdobja, ne manjka niti glas-
be tistega časa – dixilanda. 
Letošnja igralska zasedba je 
v dramski skupini na odru, 
poleg standardne igralske 
zasedbe, predstavila nove 
obraze: glavno moško vlogo  
– mojstra Jakoba Korošca 
je odigral Avgust Črepinko, 
vlogo hčerk so predstavile 
Branka Zemljak (Meta), 
Suzana Kodrič (Anica) in 
Majda Mohorko (Viki). Janez 
Vidovič je dobil vlogo odvet-
nika Alberta Proserja, vlogo 
gospe Novak smo zaupali Veri 
Korže, v čevljarski delavnici 
sta čevlje izdelovala mojster 
Tine Koren – Leopold Kar-
neža in njegov pomočnik Vili 
Moss – Matej Vedlin. Prvič 
je na odru kot Ada Kolar 
nastopila Vlasta Polanič, v 
vlogi doktorice Dolenc smo 

Igralska zasedba Mojstra v škripcih
Foto: Foto Brbre

prepoznali Lidijo Cep, Fredija 
Horvata je odigral Janko Cep, 
Anton Šoba pa je zaigral vlogo 
Janeza Krajnca. Režijsko delo 
je tudi letos prevzela Stanka 
Varžič, za kostume je poskr-
bela Vera Korže s soigralci, 
sceno so pripravili Branko 
Gajšt, Stanka Varžič in Janez 
Leskovar, za glasbeni izbor pa 
sta poskrbela Zlatka Lampret 
in Franc Bogme. 
Ob tej priložnosti se dramska 
skupina za pomoč zahvaljuje 
Občini Majšperk, Albin Pro-
motion d.o.o., PGD Maj-
šperk – Breg, Likovni sekciji 
– Branku Gajštu in trgovini 
Planinka Draga Vogrinčiča.

Majšperška gledališka sku-
pina se je ob koncu meseca 
februarja v dvorani AP TVI 
Majšperk predstavila dvakrat, 
z njo so gostovali v Žetalah in 
v Makolah, odigrali pa so jo 
tudi v Dornavi, kamor jih je 
prišla ocenjevat letošnja selek-
torica za odrasle amaterske 
gledališke skupine. Pot jih 
bo s komedijo vodila še na 
številne tuje odre, že zdaj pa 
člani dramske sekcije snujejo 
nove projekte letošnjega leta, 
ki jih ne bo malo. Vabljeni, da 
njihovo delo spremljate tudi 
v prihodnjih mesecih.

Zlatka Lampret, 
vodja dramske sekcije
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Premiera komedije Scapinove zvijače v izvedbi 
društva Smoteater

Člani gledališke skupine 
društva SmoTeater smo v 
februarju na oder uspešno 
postavili Molièrovo komedijo 
Scapinove zvijače.
V gledališki sezoni 2010/20-
11 smo se želeli preizkusiti v 
klasicističnem komičnem gle-
dališču, ki ga zagotovo zazna-
muje Jean Baptiste Poquelin 
Molièr. Molièr je deloval 
kot avtor, igralec, režiser in 
vodja potujoče »gledališke 
družine«. Napisal je številna 
gledališka besedila – nekatera 
med njimi so postala nesmrt-
na: TARTUFFE, SKOPUH, 
NAMIŠLJENI BOLNIK. 
Nam najbližja je bila komedi-
ja Scapinove zvijače. Razdelili 
smo si vloge in že v oktobru 
pričeli z bralnimi vajami. 
Razdelili smo si delo tako, 
da se je vsak član ukvarjal 
ali s sceno, kostumi, grafično 
podobo tiskovin, glasbo in 
zvoki. Vse te dejavnosti so 
potekale ob rednih odrskih 
vajah. Z izdelavo scene in 
rekvizitov smo morali kar 
pohiteti, saj je scena izde-
lana tako, da se dogajanje 
igra v dveh nivojih. Srečo 
imamo, da našo skupino 
sestavlja ekipa ljudi, ki je 
nadarjena na marsikaterem 
področju. Na vajah smo se 
dobivali dvakrat tedensko, 
smo pa letos prvič izpeljali 
celodnevne intenzivne vaje, 
ki so pokazale zadovoljive 
rezultate. Ko smo obdelo-
vali posamezne prizore, smo 
uporabljali asociacije na licu 
mesta. Na tak način je nastala 
večina komičnih prizorov v 
igri. Pri režiji smo aktivno 
sodelovali vsi igralci na odru 
in ob njem. Zavedali smo se, 
da je besedilo te komedije kar 

zahtevno, klub temu pa smo 
se v določenih trenutkih  pre-
pustili govorni improvizaciji, 
nad tem pa ni bila najbolj 
navdušena naša šepetalka. 
Upam, da ji z našo umetniško 
svobodo nismo povzročili 
kakšnega sivega lasu. In že 
se je bližala premiera. Ko 
gledališčniki svoji publiki 
prvič ponudimo na ogled 
novo predstavo, smo igralci 
najbolj na trnih. Minute pred 
začetkom preživimo v nape-
tosti in po glavi nam rojijo 
številna vprašanja. Ali bo šlo 
vse gladko? Nam bo uspelo 
predstavo zaigrati tako, kot 
smo si zadali? Bo predstava 
publiki všeč? Napetost mine 
ob prvem smehu, ko začuti-
mo zadovoljstvo pri ljudeh. 
Potem je vse lažje.
Molièrova komedija govori o 
skrivnih porokah mladih lju-
di, ki se  ne želijo poročiti po 
željah svojih staršev, ampak 
po željah lastnega srca. Med-
tem ko sta bila očeta na poti, 
sta njuna sinova ukrepala 
vsak po svoje. Ko Octave 
izve, da ga želi oče poročiti 
z drugim dekletom, prosi za 
pomoč služabnika Scapina. 
Komedija se od tu neprej 
vrti v razburljivem ritmu pri-
krivanj, laži, resnic, ljubezni. 
Vse skupaj pa vodi Scapin.
In kdo je Scapin?
Osrednji lik te komedije je 
premeten, nesramen, smr-
tonosno duhovit služabnik, 
bravurozen iznajditelj zvijač 
in intrig, ki zna voditi svoje 
in tuje gospodarje, ve za svoj 
prav in se zna maščevati 
domišljavim gospodom, ki 
si domišljajo, da jim pritiče 
neomejena oblast nad življe-
njem drugih.

Prizor iz komedije Scapinove zvijače

 V naslovni vlogi Scapina se 
je predstavil Tomaž Fakin, na 
odru pa so zaigrali še: Igor 
Letonja (Argante), Kristijan 
Lovrenčič (Octave), Blaž 
Šalamun (Léandre), Monika 
Kokot – letos prvič na odru 
(Zerbinette), Maja Gajser 
(Hyacinthe), Ino Murko (Sil-
vestre), Saša Murko (Nérine), 
Igor Hertiš (nosač) in Darko 
Zupanc (Geronte).
V vlogi šepetalke se je letos 
prvič preizkusila Tamara 
Kokot, Igor Hertiš pa je 
poskrbel še za luč in zvoke. 
Vlogo kostumografke, ki jo 
je odlično opravila,  je letos 
prevzela Saša Murko. Seve-
da vsega nikoli ne zmoremo 
sami. Postavitev gledališke 
igre je velik projekt, tako na 
stroškovni kot na materialni 
ravni. Zato smo za pomoč 
zaprosili naše prijatelje in 
podpornike. Pri postavitvi 
igre so nam pomagali:
Občina Majšperk, OŠ Maj-
šperk, Mobitel d.d., Albin 
Promotion d.o.o, Audio 
oddelek podjetja AP Promo-
tion d.o.o, Rok Grabeljšek 
s.p., Dejan  Urlep s.p., Trgo-
vina Našta, Nataša Krošel 

s.p., SNG Maribor, Panter 
Airsoft Shop, Janko Lovren-
čič, Vlado Gajser, Brigita 
Topolovec in PGD Majšperk 
– Breg. Vsem našim pod-
pornikom iskrena hvala!
 S skupnimi močmi in dobrim 
medsebojnim sodelovanjem 
čutimo, da smo v našem gle-
dališkem delovanju naredili 
korak naprej. Našo komedijo 
smo na Bregu ponovili trikrat 
in ogledalo si jo je že  več kot 
500 gledalcev. Upamo, da 
so našo predstavo zapustili 
nasmejani in zadovoljni z 
našim delom. V tem trenutku 
že načrtujemo gostovanja, 
saj bi se radi predstavili tudi 
publiki izven naše občine. 
Oglejte si  našo prenovljeno 
internetno stran www.smote-
ater.com, kjer so predstavljeni 
vsi naši projekti in informaci-
je o naših gostovanjih.
Vsi člani naše ekipe Vas, 
drage gledalke in gledalci, 
tudi v prihodnje  vabimo na 
naše predstave, zagotavljamo 
Vam polno mero smeha!

Društvo SmoTeater
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Dan samostojnosti in enotnosti
Tokrat smo dobili prijetno nalogo, ob 
državnem prazniku organizirati občin-
sko proslavo ob dnevu samostojnosti,  
26. decembru 2010.
Dan samostojnosti in enotnosti je držav-
ni praznik v Sloveniji, ki se ga praznuje 
26. decembra,  je dela prost dan. Ta dan 
obeležujemo razglasitev rezultatov ple-
biscita  26. decembra 1990, na katerem 
je od 93,2 odstotkov udeleženih volivcev 
na vprašanje “Ali naj Slovenija postane 
samostojna in neodvisna država?«  okoli 
95 odstotkov odgovorilo pritrdilno, s 
čimer se je začela osamosvojitev Slove-
nije. Do septembra 2005 se je praznik 
imenoval le dan samostojnosti, a so ga 
s spremembo Zakona o praznikih in 
dela prostih dnevih preimenovali v dan 
samostojnosti in enotnosti, saj naj bi ta 
dan Slovenci pokazali največjo mero 
enotnosti v svoji zgodovini.
Tako je prisotne ogovorila voditeljica 
programa Zlatka Lampret ter nam 
zaželela veliko užitkov  na prireditvi. 
K besedi je povabila gospo županjo dr. 
Darinko Fakin, ki se je  organizator-
ju  in nastopajočim zahvalila za trud 
in obenem prisotnim zaželela  vesele 

božične praznike  ter vse lepo v pri-
hajajočem letu.
S svojim nastopom so večer popestrili 
in nas razveselili še učenka osnovne šole 
Majšperk Simona Korošec, Društvo 
SmoTeater, folklorna skupina KPD  Sto-
perce, ŠKD Sestrže, Umetniško društvo 
Ustvarjalec  Majšperk in   moški pevski 
zbor  DPD Svoboda  Majšperk
Tudi sama sem se želela zahvaliti za vso 
podporo in trud vsem nastopajočim, 
posebna  zahvala gre naši predragi 
voditeljici Zlatki Lampret za nesebično 
pomoč, hvala tudi gospodoma  Bogo-
mirju Jurteli in Branku Gajštu za pri-
pravo odra.
Naj še dodam:  »... da bi odmislili vse 
tiste stvari, zaradi katerih je december 
“naporen” in še naša  “samostojnost”, 
je seveda potrebnih več akterjev - prav-
zaprav smo za to potrebni vsi mi!   Ne 
samo za  “vrh”, ampak tudi za ljudi, 
ki so v vrhu ali blizu njega, je zelo 
pomembno, da spremenijo svoj odnos, 
da spremenijo svoj pogled ... Dobro 
bi bilo, da bi z  vrha kdaj pogledali 
tudi proti  tlom, proti koreninam, in 
prav tako je  pomembno, da se pogled 

proti vrhu spremeni ter da se pove, na 
glas pove, kaj vse je narobe, kaj vse bi 
bilo potrebno popraviti, spremeniti. 
In da se povedano in slišano začne 
tudi udejanjati! Mora biti reakcija, da 
bomo zares lahko dobri. So stvari, ki 
so problematične.  Niso nastale prejšnji 
teden, zato je tudi  iluzorno pričakovati, 
da bodo rešene prihodnji teden. Vendar 
če začnemo danes, v predbožičnem 
času, ki je namenjen tudi temu, da 
nekatere stvari začnemo znova - imamo 
vse možnosti, da drugo leto ob takem 
času  vzdušje ne bo tako  ..  turobno, 
apatično ..  čeprav se mi zdi, da nas 
je kar precej, ki poznamo smeh in se 
znamo nasmejati, prav tako pa se mi 
zdi, da nekatere to zelo moti.  Zakaj?«  
Ne najdem odgovora. 
In močno verjamem, da se stvari lahko 
začnejo spreminjati z nasmehom in naša  
samostojnost in enotnost  bo ostala 
neomajna s preprostim dejstvom, da je 
tu še en dan, v katerem smo zmagovalci 
vsi, tako ali drugače.

Mira  Trifunac

V začetku decembra 2010 
so se člani likovne sekcije 
UD Ustvarjalec Majšperk z 
gostoma Danijem Frlincem 
in Petrom Plavčakom podali 
v okolico gradu Štatenberga, 
kjer so slikali njeno čudovito  
naravo.
Kakor se za to priložnost 
spodobi, so pripravili raz-
stavo teh slik prav na gradu 
Štatenberg, ki ima za to še 
posebej primerno Viteško 
dvorano v enem najlepših 
baročnih dvorcev v Sloveniji. 
Osrednja freska na stropu 
prikazuje alegorijo miru, 
znanosti in umetnosti. Prav 
likovna umetnost skriva v 

sebi veliko mero znanosti in 
miru hkrati.
Otvoritev razstave se je začela 
11.12.2010 ob 18. uri s krat-
kim kulturnim programom. 
Program sem vodila članica 
dramske sekcije UD Ustvar-
jalec Majšperk Suzana Kodrič 
v grajski obleki (kot grofica). 
Pri strežbi mi je pomagal 
član dramske sekcije Anton 
Šoba, prav tako v grajskem 
oblačilu (kot grof). S svojo 
garderobo sva prijetno pre-
senetila zbrane goste. 
Z ljudsko pesmijo in fraj-
tonarico sta nas razveselila 
člana nove skupine VESELI 
PRIJATELJI iz Majšperka, ki 

Slikarska razstava Štatenberg 2010

Razstavljene slike na Štatenbergu

so prav tako člani dramske 
sekcije UD Ustvarjalec Maj-
šperk. Na ljudski instrument 
frajtonarico je zaigral Jožef 
Novak in zapel z Antonio 

Kodrič. 
Ker umetnost -  takšna ali 
drugačna - zmeraj nastaja 
ob hrepenenju po ljubezni, 
čarobnih krajih, lepšem 
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Barbarin sejem v Cirkulanah 
V začetku decembra goduje 
sv. Barbara. Ni naključje, 
da v Cirkulanah, kjer stoji 
župnijska cerkev sv. Barbare, 
v tem času  tradicionalno 
priredijo Barbarin sejem. 
5. decembra 2010 je bilo 
društvo UD Ustvarjalec 
Majšperk povabljeno k 
sodelovanju na sejmu. Člani 
likovne in dramske sekcije 
smo se odločili, da se bomo  
predstavili s svojimi izdelki. 
Kot se za občane občine Maj-
šperk spodobi, smo oblekli 
stara oblačila in se spremenili 
v gospodo z Mansberga s 

svojimi tlačani. 
Člana likovne sekcije Branko 
Gajšt in Sašo Gajšt sta na 
sejmu pokazala svoje izdelke. 
Člani dramske sekcije smo 
na stojnici razstavili ročno 
izdelane prtičke in novoletne 
voščilnice. Naš čarodej Janez 
Vidovič je pokazal nekaj svo-
jih trikov in s tem razveselil 
mimoidoče.
Poželi smo kar nekaj radoved-
nih pogledov in s ponosom 
povedali, da smo glasniki z 
grofije Mansberg, današnje 
občine Majšperk.
Vsestransko ustvarjalno delo 

UD Ustvarjalec Majšperk  so 
opazili tudi v občini Cirku-
lane, zato se kulturnikom 

te haloške občine iskreno 
zahvaljujemo za povabilo .

Suzana Kodrič

svetu, fantaziji, sem ob tej 
priložnosti prebrala svojo 
pesem HREPENENJE.
Fran Miličinski – Ježek je 
nekoč dejal: »Za dva groša fan-
tazije v žepu moraš le imet, pa 
že delaš coprnije, da vse lepši 
je ta svet.« Likovni umetniki 

so nam tega dne pokazali, 
kako s čopičem in ostrim 
očesom  na slikarsko platno 
pričaraš lepši svet. Slikarsko 
razstavo Štatenberg 2010 je 
slovesno odprl župan občine 
Makole g. Alojz Gorčenko. 
Po ogledu razstavljenih slik 

smo v družbi umetnikov 
poklepetali ob kozarčku in 
sladkih grižljajih. 
Za prekrasen  umetniški 
dogodek se predsedniku 
likovne sekcije Branku 
Gajštu, vsem umetnikom 
in nastopajočim iskreno 

zahvaljujem.

HVALA, DA STE NAM PRI-
BLIŽALI SVET SANJ.
 

Suzana Kodrič

Ustvarjalci na Barbarinem sejmu

Raziskovali smo stare stoperške plese
Milenca Golob že od jeseni 
obiskuje seminar za vodje 
odraslih folklornih skupin, 
ki ga je organiziral JSKD. 
Zraven študija pridno vlaga 
svoj trud in pridobiva znanje 
na področju folklorne dejav-
nosti. Ker vsaka pot k znanju 
zahteva  tudi iznajdljivost, se 
je tako zgodilo tudi njej. O 
delu na terenu, ki je potekalo 
v Stopercah, našem domačem 
kraju je zapisala:
»Javni sklad Republike Slo-
venije za kulturne dejavnosti 
je letos v okviru začetnega 
seminarja za vodje odraslih 
folklornih skupin ponudil 
možnost, da udeleženci semi-
narja za končno seminarsko 

nalogo opravimo raziskavo 
terena. 
Meseca decembra 2010 nas je 
V Stopercah obiskal Tomaž 
Simetinger, ki se ukvarja z 
raziskovanjem starih ljudskih 
plesov. Radovednost, kaj in 
kako so plesali v domačem 
kraju, kakšne navade so 
imeli ljudje ob posebnih 
priložnostih, nas je pusti-
la v polnem pričakovanju. 
Upali smo, da se bodo naši 
informatorji spomnili na 
veliko  podrobnosti iz svoje 
mladosti in nam tako poma-
gali sestaviti celoto plesnega 
izročila v našem kraju. Zelo 
veseli smo bili, da nam je 
bilo pripravljeno pomagati 

veliko število informatorjev. 
Tomaž se je trudil s prav 
podrobnimi vprašanji o nači-
nu plesanja nekoč.  Skupaj 
smo se nasmejali, zapeli in 
seveda tudi zaplesali s kar 

nekaj krajani. Sodelovali 
so: Kidrič Ignac in Angela, 
Veronika Kolar, Ljudmila 
Lubej, Rozina Lampret, 
Anica Golob, Cita Leskovar, 
Franc Kidrič, Angela Lorber, 

Raziskava plesa
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Dragica Frlež in Franc Egartner ter 
muzikant Janko Bedrač. Vsem se za 
sodelovanje in pomoč še enkrat iskreno 
zahvaljujemo.« 
Bilo je nadvse prijetno, tako, kot je 
vedno, ko v družbi starejših polniš 

košaro spominov. Pripovedovalci so bili 
iskreno odprti za sodelovanje. »Samo 
pripovedovati, to ni nič, plesati in peti 
je bilo potrebno, potem izgleda, tako kot 
je bilo v naših mladih letih«, so dejali. 
Še sreča, da smo imeli muzikanta. Le 

tiste dobrote so manjkale na mizi, ki 
so bile ob končanih delih in praznikih 
nekoč. A vseeno, vzdušje ob petju je 
bilo nadvse prijetno. 

Anica Rejec 
in Milenca Golob

Folklorna skupina KPD Stoperce ob 
Antonovem

Za drugi rojstni dan so se stoperški 
folklorniki sv. Antonu Puščavniku pri-

poročili na poseben način – s plesom. 
Ob godovanju župnijskega zavetnika 

Plesalci Folklorne skupine KPD Stoperce z godcema
Fotografija: Fotografska sekcija Kulturno prosvetnega društva Stoperce

so v soboto, 15. januarja, drugo leto 
zapored pripravili prireditev z naslo-
vom Ob Antonovem, nanjo pa povabili 
Folklorno skupino Prosvetnega društva 
Anice Černejeve iz Makol in Folklorno 
društvo sv. Martina občine Hajdina.
Stoperški folklorniki so uradni del  pri-
reditve končali s spletom, ki jim je lansko 
leto zagotovil nastop na državni reviji 
odraslih folklornih skupin v Beltincih. 
Ob naštevanju nastopov je številka šla 
čez trideset, kar ob uspehu kaže na 
resnost in marljivost ekipe. Neuradno pa 
s klobasami, kot se za Antonovo spodobi. 
Pa ne kakršnih koli – izpod folklornih 
rok, sami so namreč klobase izdelali, 
odimili in jih gostujočim postregli z 
zeljem in krompirjem.

Natalija Gajšek

Slika kulture
8. februar – slovenski kulturni praznik 
smo letos z osrednjo občinsko priredit-
vijo počastili na predvečer praznika, 
7. februarja,  v večnamenski dvorani 
v Majšperku.
Organizatorji, člani Kulturno-umetni-
škega društva Majšperk, smo prireditev 
posvetili vsem nam – kulturnikom, saj 
to je praznik kulture, praznik vseh, 
ki delamo v kulturi. Posvetili smo ga 
kulturi v Majšperku in si jo ogledali 
v sliki. Spomnili smo se društev in 
posameznikov, ki so delovali pred leti, 
njihovih dramskih del, njihovih zborov, 
instrumentalnih skupin in pomembnih 
dogodkov, ki so zaznamovali naš kraj in 
naše ljudi.  Seveda smo zajeli le drobtini-

Utrinek s prireditve ob slovenskem kultur-
nem prazniku

ce, bilo je še veliko in  še več. Vzporedno  
pa smo si ogledali stvaritve sedanjih 
kulturnih društev;  tako smo lahko 
uživali ob plesu folklorne skupine KPD 
Stoperce, prisluhnili recitaciji društva 
SMOTEATER, si ogledali odlomek igre 
Umetniškega društva USTVARJALEC, 
prisluhnili Mešanemu pevskemu zboru 
sv. Miklavža in tamburašem Kulturno 
- umetniškega društva Majšperk. Nago-
vorila nas je še županja občine Majšperk 
ga. Darinka Fakin.
Trenutke iz zgodovine kulture kraja 
so si obiskovalci prireditve lahko ogle-
dali na fotografijah, projeciranih na 
platno, z besedo pa so jih pospremili 
člani KUD-a Majšperk: Štefka Cep, 
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Foto potep med ledenimi svečami
Ni dneva v letu in ni takšnega mraza, 
ki bi nas ustavil. Ja, dobesedno tako bi 
lahko rekli tisti, ki smo se na starega leta 
danv ledeno mrzlem vremenu odpravili 
na potep z namenom, da bi nastala 
kakšna fotografija. Prav ničesar nismo 
prepustili naključju. 
Fotografska sekcija KPD Stoperce je 
za delovanje sekcije in potrebe društva 
kupila svoj prvi digitalni fotoaparat. 
Kot vodja sekcije sem fotoaparat res 
nestrpno pričakoval, saj se je do sedaj 
vse arhiviralo in fotografiralo z mojim 
fotoaparatom, nova pridobitev pa bo 
dostopna vsem članom fotografske 
sekcije. Foto potep smo organizirali 
prav z namenom, da bi preizkusili novi 
fotoaparat. 
Anica Rejec je predlagala, da bi lepe 
fotografije lahko nastale sredi zimske 
idile v domačem kraju, v Stopercah so 
namreč krasni kotički, ki so nekaterim, 
celo domačinom, bolj malo poznani. 
Odpravili smo se k staremu mlinu 
v Čermožiše in k ledenim svečam v 
Zgornjo Svečo, kjer so ob zaledenelem 
potoku skale okrašene z dolgimi ledeni-
mi svečami. Z idiličnim okoljem so se 
čudovito zlila praznična folklorna obla-

čila nekaterih članov folklorne skupine 
KPD Stoperce. Ko se je v prenekaterih 
kuhinjah že kuhala silvestrska večerja, 
so pri minus 8 stopinj Celzija pogumno 
pozirali Frleževi - Brigita, Boris in Stašo 
ter Golobova Milenca. 
Imeli smo se lepo. Da nismo zmrznili, 
smo se smejali, plezali po strminah, 
prali plenice, se hodili gret v mlin, 
prepevali, hiteli pritiskat na sprožilec in 
nastale so številne čudovite, nepozabne 
in neponovljive fotografije. In ker je 
fotoaparat uspešno prestal preizkušnjo 
in se je pokazal v dobri luči, lahko 
zagotovo trdim, da bo takšnih potepov 
in takšnih »akcij« še veliko več. Tukaj 
so že pomladni dnevi, ki kar vabijo 
in kličejo. 

Peter Kitak

Pleničke je prala in milo prepevala Pri starem mlinu

Pod ledenimi svečami

Dominik Vedlin, Marko Bezjak, Anja 
Čelan, Viktorija in Franci Cep, Danica 
in Marjan Avguštin, Franja Sagadin, 
Mirko in Branka Vedlin. 
Ogledali smo si sliko kulture našega 
kraja. Z leti se ta slika obnavlja, dobiva 

barve, ki so z dneva v dan bolj žive, 
živahnejše... zato še naprej ohranjajmo 
slovensko besedo, ohranjajmo stare 
običaje, ohranjajmo zborovsko in ljud-
sko petje, ohranjajmo plese in igranje, 
vključujmo se v kulturno življenje in 

kraj bo cvetel. Tako bomo še lahko 
praznovali naš praznik, praznik kulture 
– slovenski kulturni praznik. 

Branka Vedlin

Najlepša.si
Tako se je glasil naslov letoš-
nje prireditve, posvečene 
dekletom, ženam, mamam, 
babicam, skratka vsem žen-
skam. Želeli smo namreč 
predstaviti lepoto ženske v 
vsakem obdobju, od majhne 
štručke v vozičku do ženske 
z osivelimi lasmi. 
Tako smo pričeli z obču-

dovanjem dojenčice, nato 
nadaljevali z razigranostjo 
otrok stoperške šole. Maja, 
Romana in Sašo so nam 
predstavili tista bolj muhasta 
najstniška leta, Sašo je nato 
razmišljal o odrasli ženski. 
Privoščili smo si tudi nekaj 
glasbenega predaha. Zapeli 
so nam Prešmentani faloti, Premierni nastop nove pevske skupine
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ljudske pevke in premierno nova pevska 
skupina deklet, ki bodo med drugim 
ohranjala tudi ljudsko pesem. Ob tej 
priložnosti smo povabili tudi vse, ki 
bi se želeli pridružiti tej skupini deklet. 
Fantje in možje so prihajali na oder 
z raznobarvnim cvetjem in z lepimi 

mislimi o ženskah. Lea in Miran pa 
sta nam ponazorila zrela leta ženske na 
hudomušen način. Predstavil se je tudi 
Sašo s kitaro in odlično interpretacijo 
Smolarjeve pesmi, Daleč, daleč je za 
naju pomlad. 
Ob koncu smo se zahvalili vsem nasto-

pajočim in voščili vsem ženskam ob 
njihovem prazniku in jih obdarili s 
cvetom, ki ga je prispevala Občina 
Majšperk.

Nataša Bedenik

Razstava ročnih in likovnih del v mali dvorani
Člani UD Ustvarjalec Maj-
šperk smo tudi letos ob dnevu 
žena pripravili razstavo roč-
nih in likovnih del, katere 
otvoritev je bila v soboto 
12.03.2011, ob 17.00 uri.
Članice društva in naše 
prijateljice skozi vse leto z 
ljubeznijo delajo, zato se 
nam vedno zdi prav, da to 
pokažejo tudi ostalim.
Ker smo našli tudi nekaj 
prtov, nastalih pred II. svet. 
vojno, smo povezali  razstavo 
z ljudsko pesmijo, ki je skozi 
zgodovino gotovo korakala 
skupaj z ročnimi in likovnimi 
deli.
Glasbena skupina Veseli pri-

jatelji so odprli razstavo z 
ljudsko pesmijo Pod lipico 
zeleno in se s tem kot nova  
glasbena skupina predstavi-
li. Postali so tudi člani UD 
Ustvarjalec. V  kratkem času 
skupnega delovanja so tudi 
posneli promocijsko zgoš-
čenko. Kot člani društva so 
nastopili na območni reviji 
JSKD v Žetalah. Ponosni 
smo, ker so bili izbrani  v 
ožji izbor in gredo 27. maja 
2011 na  regijsko revijo v 
Lenart .
Veseli smo, da so se našemu 
vabilu odzvale tudi Podežel-
ske mladenke iz Makol, ki 
s svojimi čarobnimi glasovi 

Utrinek z razstave v Mali dvorani

zmeraj navdušijo. Zapele so 
ljudski pesmi Venite rožice 
moje in Tri planike. Naši člani 

dramske sekcije so nastopili 
z recitacijami ljudskih pesmi 
Pleničke je prala, Al me boš 

Strokovno svetovanje Vasja Samca 
folklornikom v Stopercah

Neutrudni so ti stoperški 
folklorniki. Vsako nedeljo 
zjutraj dve uri v Domu kra-

janov Stoperce vzdržujejo na 
vajah svojo plesno kondicijo 
in se ob mentorici Maji Glaser 

Postavitev spleta pod strokovnim vodstvom Vasje Samca

učijo splet za spletom. Tokrat 
se pripravljajo za območno 
revijo Pod lipo, ki bo meseca 
aprila v Cirkovcah. 
Minulo nedeljo, 13. marca 
2011, so vaje trajale še veliko 
dlje, saj je folkloristom pri 
postavitvi spleta strokovno 
svetoval Vasja Samec, stro-
kovni sodelavec za folklorno 
dejavnost. 
Vse tja do 13. ure so plesali 
in plesali. Upamo na uspeh 
na območni reviji in potem, 
seveda, še višje. Upati na 
uspeh ob tako trdem delu 
ni čudno. 

Čudno pa je le, da nekateri 
dvomijo v letno število vaj 
stoperških folkloristov (govo-
ri se, da jih letno nimajo 
60-krat). Tisti naj le pridejo 
v Stoperce v dom krajanov, 
katerokoli nedeljo zjutraj v 
letu, če le tisti dan ni prevelik 
praznik, našli bodo može 
in žene, fante in dekleta -  
plesalce in tri spremljevalce 
na glasbilih, ki bodo zago-
tovo NA FOLKLORNIH 
VAJAH. Seveda pa so vaje 
nujne tudi pred nastopi. 

Anica Rejec
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kaj rada imela in ljudsko pripovedno 
pesem Desetnica. Podeželske mladenke 
so nas razveselile še s pesmijo Vem, da 
danes bo srečen dan. Veseli prijatelji pa 
vsem ženam zapeli in zaigrali pesem 
Moja mamica, na koncu pa še avtorsko 
pesem Rodni moj kraj. Avtor pesmi, ki 
opeva Majšperk, je Jože Novak.
Po kulturnem programu smo si ogledali 
razstavo, nato pa poklepetali ob grižljaju 
in pijači.
Za razstavljene izdelke, narejene z veliko 

strasti in ljubezni, se lahko zahvalimo 
našim članicam in prijateljicam, ki so 
dale na ogled svoje izdelke. Stene so 
polepšale slikarske umetnice: Metka 
Tadič, Kristina Kolar, Ana Kranjc in 
Bernardina Paj. Ročna dela so posodile 
Orthaber Anica, Fakin Brigita, Jus 
Fanika, Vida Novak, Stanka Varžič, 
Zlatka Lampret, Branka Zemljak in 
Zlatka Pišek. Posebna zahvala pa je 
namenjena Vidi Novak in Štefki Cep, 
ki sta nesebično ponudili lepo ohranjene 

izdelke, stare več kot 80 let.
Veliko dela in časa skozi vse leto je bilo 
vloženega v to, kar smo na razstavi lahko 
občudovali. Z ogledom razstave smo 
pokazali spoštovanje, ki si ga ročno in 
likovno delo vsekakor zasluži.
V imenu UD Ustvarjalec Majšperk 
se zahvaljujem vsem, ki ste kakorkoli 
pomagali pri nastanku Razstave likovnih 
in ročnih del ob dnevu žena 2011.

Suzana Kodrič

PUST 2011

Pust hrust lačnih in veselih ust
12. fašenk v Majšperku

Najlepši in najbolj prisrčni – malčki iz Vrtca Majšperk (1. mesto)

V soboto 5. 3. 2011, smo imeli v naši 
občini že 12. pustno povorko. Povorke 
se je udeležilo 19 maskiranih skupin, od 
tega 11 otroških skupin OŠ Majšperk s 
podružnicami Stoperce, Ptujska Gora in 
vrtca ter 6 odraslih skupin. Od odraslih 
skupin je bilo 5 društvenih skupin in 
skupina Stanečke vasi. Letos je bila naša 
povorka nekaj posebnega, saj so  letos 
po dolgem času v povorki sodelovali  
koranti iz Lancove vasi. Zbirališče je bilo 
na Bregu, od koder je povorka krenila 
proti Majšperku, kjer so se skupine 
predstavile pred šolo. Predstavitev je 
povezovala klovnesa Zlatka Lampret. 
Predstavitev si je ogledala tudi štiri-
članska komisija, ki je imela, kot vsa 
leta do sedaj, zelo težko nalogo – izbrati 
najboljšo in najizvirnejšo skupino.
Po predstavitvi skupin smo se zbrali pred 
gasilskim domom, kjer je otroke čakala 
malica, odrasle pa pogostitev, ki so jo 
pripravili Društvo žena Tisa Ptujska 
Gora in vinogradniki iz Majšperka. 
Sledila je podelitev nagrad in rajanje. Za 
veselo vzdušje je poskrbel klovn BAM 
BIM BUM g. Janez Vidovič, Štajerski 
frajtonarji, zabavni del pa je povezoval 
Kremenček  Kristian Lovrenčič Povorko 
si je ogledalo okrog 2500 gledalcev, ki so 
nas spremljali,  si ogledali predstavitev in 
se skupaj z nami veselili pred gasilskim 
domom. 
Tudi letos smo izbrali temo, na katero 
smo ustvarjali pustne maske. Izbrali 

smo Multimedijsko šolo. Vrtec je pred-
stavljal risanko Cvetličniki,  Ptujska 
gora Viruse, Stoperce Mobitele, prva 
triada Mladinski tisk, 4.a, 5.a, 5.b TV 
oddaje, 6.a, 6.b Ta vražji telefon,7.a 
Snemanje oddaje v živo,  7.b I – POD 
s slušalkami,  8.a Računalniški virusi, 
8.b Računalniške miške, 9.a, 9.b, EKO 
ozaveščanje preko medijev. Najizvirnejši 
so bili Risanka Cvetličniki, drugo mesto 
je pripadalo Mladinskemu tisku, tretje 
mesto so dobili Virusi, četrto mesto pa 
Snemanje oddaje v živo.
Tudi društva so se zelo izvirno maskirala 

in se predstavila. FS KPD Stoperce 
Čarovnice izpod Donačke gore,  PGD 
Majšperk -  Preganjanje čarovnic, KUD 
Majšperk – Ločujemo odpadke, Ustvar-
jalna klepetalnica Budilke, Društvo 
upokojencev Ptujska Gora Ekološki 
otok, skupina iz Stanečke vasi – Atentat 
na Kennedya. Prvo mesto je komisija pri-
sodila  Čarovnicam izpod Donačke gore, 
drugo nagrado so dobili Preganjanje 
čarovnic, tretje mesto Atentat na Ken-
nedya, četrto mesto  Ločujemo odpadke 
in peto mesto Ekološki otok.
Za sodelovanje in uspešno izvedbo 
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povorke se moram zahvaliti gospe župa-
nji dr. Darinki Fakin, gasilcem PGD 
Majšperk, občinskim delavcem, vino-
gradnikom, Društvu žena TISA Ptujska 
Gora, ga Zlatki Lampret, g. Kristianu 
Lovrenčiču, g. Janezu Vidoviču,  g. 
Draganu Murku, g. Romanu Lam-
pretu, g. Petroviču,  članom komisije 
g, Dušanu Fišerju, ga. Anici Rejec, ga. 
Branki Žnidarko, g. Janku  Mariniču, g. 
Viktorju Kmetcu, g. Janezu Leskovarju, 
ga. Marjeti Kozoderc, g. Jožetu Režeku, 
g. Matjažu Kranerju, nastopajočim 
društvom, skupini Stanečka vas, šolskim 
skupinam in vrtcu, posebej pa krajanom 
za okrasitev domov. Le s tako  dobro 
ekipo smo lahko izvedli tako dobro 
povorko, kot ste jo videli.  

Oddajo v živo je za četrto mesto snemal 7.a razred

Janž z Donačke gore je vrtel svoje čarovnice in si z njimi prisvo-
jil prvo nagrado za najboljšo odraslo skupino! (folklorniki KPD 
Stoperce)

Mladinski tisk – prva triada OŠ Majšperk (2. mesto)

Tretje mesto so zasedli Virusi iz OŠ Ptujska Gora

Vse tiste, ki si niste ogledali povorke, 
vabimo prihodnje leto, da se nam pri-
družite na 13. pustni povorki v Majšper-
ku. Ne pozabite! Vabljeni stari in mladi, 
suhi, debeli, resni, veseli, da bomo na 
pustno soboto skupaj noreli.       

Danica Pompe, 
vodja prireditve
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Drugo mesto so si prislužile čarovnice PGD Majšperk

Kot vedno nas je nasmejala skupina iz Stanečke vasi, ki je uprizorila 
atentat na Kennedyja

Ločevanja odpadkov se je lotil KUD Majšperk in osvojil četrto 
mesto

Peto mesto je pripadlo DU Ptujska Gora in Ekološkemu otoku
Fotografije: Iztok Kokol

Folklorna skupina KPD Stoperce 
Pustovanje na Ptuju in doma

Tudi folklornikom je začetek leta poživel 
pust. Na Ptuju, v sklopu Kurentovanja, 
so zaplesali v petek, 4. marca, prvič letos 
pa ste jih lahko na pustovanju videli 
tudi v Majšperku. 
Čarovniška preobleka je bila želja sto-
perškim folklornikov že kar nekaj časa. 
Letos je padla odločitev, da je čas, da 
se zamisel uresniči. Zakaj čarovnice? 
Nekoč so se te zbirale na Donački gori, 

Čarovnice z Janžem in županjo
Fotografija: Fotografska sekcija KPD 

Stoperce
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IZ ŠOLSKIH KLOPI

Koncept odkrivanja nadarjenih učencev
V letošnjem šolskem letu na  šoli Majšperk nadaljujemo 
s Konceptom odkrivanja in dela z nadarjenimi učenci. V 
okviru dela z nadarjenimi učenci smo v jesenskih počitnicah 
za naše učence organizirali delavnice in sicer s področja 
naravoslovja, družboslovja in umetniškega področja. Prav 
tako smo organizirali ekskurzijo v Ljubljano, kjer smo obiskali 

Slovenski šolski muzej, Prirodoslovni muzej in Zeliščarsko 
kmetijo Plavica na Dolenjskem.
Nekaj naših učencev je svoje vtise opisalo v svojih spisih.

Koordinatorka za delo z nadarjenimi:
Marija PERNEK

Pustna norčavost pod Donačko Goro
Legenda pravi, da so se tudi na Donački 
gori nekdaj shajale coprnice. Pripo-
vedi, ki so se v ljudskem izročilu še 
ohranile, govorijo tudi o tem, da je v 
gori bilo nekdaj mogoče slišati bobnenje 
in šumenje. No, ali verjeti ali ne, o tem 
folklorniki KPD Stoperce niso razmiš-
ljali, temveč so to dobro znano pripoved 
v živo uprizorili. Pustni čas je bil ravno 
primeren, da se legendi tako nekoliko 
približajo. In tako so coprnice s hudičem 
Janžem ponovno, tokrat pod Donačko 
goro v zaselku Kupčinji Vrh, na pustni 
torek delale zvarke, kuhale debelo točo, 
plesale in s zvijačami vabile bližnje, da 
se zabavi pridružijo. Otroci so veselo 
in glasno opazovali dogajanje, bojazni 
pred coprnicami zanje ni bilo. Darinka 
in Valerija sta maškaram dobrotljivo 
ponudili tople napitke in krofe. Njihovi 
glasovi so se po dobri kavi še okrepili 
in še glasneje odmevali pod osrčjem te 
skrivnostne Donačke gore. Pogumne so 
bile in neukrotljive, zato so s tovrstnimi 

Čarovnice izpod Donačke gore z Janžem

zvijačami poskusile še v več stoperških 
zaselkih. 
Pred dnevi so celo zasedle prvo mesto 
na povorki v Občini Majšperk. Sicer pa 
so na pustni torek po vasi hodili tudi 

otroci, tako nam v teh pustnih dneh 
veselja ob pogledu na narisano »debelo 
repo«, ki je nastajala pred hišnimi vrati, 
ni manjkalo.  

Anica Rejec

tja pa so Stoperčani odnesli tudi prvo 
nagrado za skupinsko masko.
Da pa se ne bi rajanje končalo že po 
pustni soboti, so na pustni torek zaple-
sali še po stoperških zaselkih. Videli ste 
jih lahko v Stopercah, Kupčinjem vrhu, 
Grdini in Zgornji Sveči.

Natalija Gajšek

Ptujsko Kurentovanje
Fotografija: Fotografska sekcija KPD 

Stoperce
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DELAVNICE ZA NADARJENE

V ponedeljek se je skupina nadarjenih učencev odpravila v 
šolo, kjer smo imeli različne delavnice.
Naša učiteljica je bila Tatjana Peršuh. Povedala nam je, da 
bomo opisovali divji kostanj. Morali smo se razdeliti v skupine. 
Naša skupina je morala predstaviti opis divjega kostanja. 
Najprej smo se lotili preprostega miselnega vzorca. Ko smo 
vse napisali, smo odšli prepisat podatke še v računalniški 
program. Narediti smo morali tudi plakat. Na koncu smo 
prilepili še slike in na plakat obesili plod divjega kostanja. 
Vsaka skupina je morala svoj izdelek tudi predstaviti.
Ta dan sem se veliko naučila o divjem kostanju. Bil je lep 
počitniški dan. 

NINA MAJCEN, 5.b

EKSKURZIJA V LJUBLJANO

Z nadarjenimi učenci smo se 27.10.2010 ob 6.15  uri 
zbrali pred šolo. Naložili smo malico na avtobus in se hitro 
odpravili še mi. Na avtobusu so nas učiteljice preštele in 
povedale program celega dne. Ko smo bili blizu Celja, sta 
dva učenca predstavila svojo seminarsko nalogo. Ko smo se 
peljali skozi naslednje večje kraje, pa so še druge učenke in 
učenci predstavili svoje seminarske naloge o teh krajih. Ko 
smo po dolgi vožnji prispeli v Ljubljano, smo se razdelili v 
dve skupini. 5. in 6. razred smo bili 1. skupina, 7. 8. in 
9. razred pa 2.skupina. Odšli smo v šolski muzej, kjer smo 
1. skupina odšli v učilnico. 2. skupina pa poslušat, kako 
so se šolali otroci v starih časih. Učenci 1. skupine smo se 
preoblekli v obleke, ki so jih otroci nosili takrat. Punce smo 
se oblekle v predpasnike, fantje pa v brezrokavnike. Šli smo 
v učilnico. Naš vodnik je povedal, da moramo držati roke 
nazaj na hrbtu in začeti stavek z gospod učenik. Vodnik je 
odšel iz razreda in prišel učitelj (gospod učenik). Pogovarjali 
smo se o merilih in zvoku. Ko je katerega kaj vprašal, je 
moral vstati in povedati stavek. Na koncu nam je podaril 
spominek pridnosti. Potem smo se zamenjali. Ko smo z vsem 
končali, smo šli na klopce pomalicat. Ko smo se dobro najedli, 
smo odšli v Prirodoslovni muzej. Tam smo se tudi razdelili 
v dve skupini. Mi, 1. skupina, smo odšli v sobo, kjer smo 
si lahko ogledal živali, ki so bile nagačene. Potem smo po 
skupinah reševali kviz, na voljo smo imeli 10 minut. Naša 
skupina je bila druga. Vsak si je lahko vzel majhno darilce: 
mapo, knjigo ali revijo. Jaz sem si vzela knjigo. Potem smo 
se spet zamenjali. Tam smo se učili o planetih, meteorjih in 
meteoritih. Ko smo vse videli in slišali, smo videli še okostje 
mamuta. Povedala je še nekaj o njem. Ko smo končali, smo 
se oblekli ter se postavili v vrsto. Učiteljice so nas preštele 
in smo hitro, koliko so nas nosile noge, odhiteli na avtobus. 
Odšli smo k zeliščarju na Dolenjsko. Tam smo popili topel 

in zelo dober čaj. Spoznali smo nešteto novih rastlin in eno 
mazilo, ki smo ga videli, kako ga je naredil kot zdravilno 
mazilo za ušesa. Ko smo končali, smo pred avtobusom jedli 
in pili. Medtem so si učiteljice nekaj zdravilnih mazil kupile. 
Ko smo mi pojedli in so učiteljice kupile, smo se prešteli in šli 
na avtobus. Peljali smo se proti šoli, med potjo domov smo 
še poslušali dve seminarski nalogi. Polni znanja, veselja in 
lepih dogodkov smo odšli na svoje domove. Ta dan mi je bil 
najlepši v oktobrskih počitnicah. Vsem se lepo zahvaljujem, 
da smo ta dan dobro izpeljali. 

Hvala vsem!
TJAŠA KRIŽANEC, 6.b

Natečaj PROMET V PRIHODNOST
V mesecu decembru 2010 so na Minis-
trstvu za šolstvo in šport izvedli likovni 
natečaj PROMET V PRIHODNOSTI. 
Tri učenke 1. a razreda  Eva Klarič, 
Sabina Korošec in Sara  Kampuš so 
bile izbrane na tem natečaju in bile kot 
nagrajenke  povabljene  na sprejem pri 
ministru za šolstvo in šport dr. Igorju 
Lukšiču in ministru za promet dr. Patri-
ku Vlačiču. Sprejem je v mesecu januarju 
t.l. potekal v prostorih Ministrstva za 
promet. Po sprejemu na ministrstvu so 
si vsi nagrajenci in njihovi starši ogledali 
še letališče Jožeta Pučnika. Da je bila 

nagrada pravo doživetje, dokazujejo 
fotografije, kijih je posnela Sabinina 
mama ga. Tamara.
Nagrajenkam čestitamo.

Andrejka Nemec, 
OŠ Majšperk

Naše nagrajenke na obisku pri ministrih 
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PUSTOVANJE

V soboto, 5. 3. 2011, je bila v Majšperku pustna povorka. Tudi 
učenci s Ptujske Gore smo se je udeležili. 
Tega dne smo se našemili v računalniške viruse. Nekateri so se 
namazali že doma, drugi pa v šoli. Vsi pa smo v šoli oblekli 
obleko, ki smo jo izdelali sami, in na glavo dali zanimivo 
lasuljo. Bili smo zelo lepi. 
Ob pol enih smo se z avtobusom odpeljali na Breg. Tam smo 
počakali, da so prišle še vse druge skupine. Najlepši so mi 
bili cvetličniki.  Med tem časom, ko smo čakali, smo se tudi 
fotografirali.
Ko so se zbrale vse skupine, smo v povorki odšli v Majšperk. 
Pred šolo se je morala vsaka skupina predstaviti. Ko so odplesali 

telefoni, smo nastopili mi, računalniški virusi. Zapeli smo 
pesmico in zaplesali. Ko smo odplesali, smo šli v gasilski dom. 
Tam smo pojedli krof in popili čaj. Pred  domom je bil najbolj 
zanimiv klovn Bam-bum, ki je čaral, žongliral in iz balonov 
delal različne stvari. Vsi otroci smo ga z zanimanjem opazovali. 
Potem smo še plesali tako dolgo, dokler ni napovedovalka rekla, 
da bo razglasitev najlepših mask. Vsi smo se zbrali v skupinah. 
Takoj smo zvedeli, da smo računalniški virusi dobili 4. mesto. 
Bili smo zelo veseli. Zaslužili smo 50€. Za to vrednost bomo 
kupili igrače. 
 Tudi doma sem še bil zelo vesel in to pustovanje mi bo ostalo 
v lepem spominu. 

Aljaž Potočnik, 4. c

PUSTNA POVORKA

V soboto smo imeli v Majšperku pustno povorko.                                                                 
Zbrali smo se na Bregu v maskah. Učenci prve triade 
smo bili otroške revije, za predstavitev pa smo imeli pesem 
Dežela branja. Učenci druge triade so predstavljali tele-
vizije. Učenci tretje triade pa so se predstavili z različnimi 
maskami. Nekateri so bili računalniki, mobiteli in drugo. 
Po predstavitvi smo odšli v gasilski dom in smo jedli krofe 
ter pili čaj. Nato smo plesali. Otroke je razveseljeval klovn, 
ki je iz balonov delal živali in rože. Nato pa so podelili 
nagrade. Starši so svojim otrokom kupili sladkorno peno, 
kokice ali pa balone, nato pa smo odšli domov.
Bilo mi je zelo všeč.

Maša Turkuš – Trbuc, 3.a

PUSTNA POVORKA

V soboto, 5. 3. 2011, smo imeli v Majšperku pustno povorko.                                            
Zbrali smo se v pustnih maskah na Bregu. Bili smo otroški 
časopisi: Cicido, Ciciban, Zmajček in Moj planet. Hodili 
smo do Majšperka. Pred šolo smo se predstavili. V gasilskem 
domu smo imeli malico. Potem smo šli malo plesat, nato pa 
so podelili nagrade. Dobili smo nagrado za drugo mesto. 
Kmalu smo odšli vsi domov.
Povorka mi je bila všeč, najbolj pa mi je bilo všeč, ko je 
klovn delal trike.

Nejc Ahec, 3.a

PUSTNA POVORKA

V soboto smo imeli v Majšperku pustno povorko.                                                                           
Zbrali smo se v pustnih maskah na Bregu. Odšli smo z 
Brega do Majšperka. V Majšperku pred šolo smo se predstavili 
obiskovalcem povorke. Odšli smo v gasilski dom. Tam smo 
se namalicali. Prišel je tudi klovn, ki nas je zabaval. Potem 
so razglasili nagrade. Učenci prve triade smo dosegli  drugo 
mesto. Po razglasitvi nagrad smo odšli domov.
Bilo mi je zelo lepo.

Tamara Pleteršek, 3.a

PUSTNA POVORKA

V soboto smo imeli pustno povorko. Zbrali smo se na Bregu. 
Bili smo otroške revije, Moja sestra Kaja pa je bila televizija. 
Prišli so kurenti in povorka se je začela. Predstavili smo se 
s pesmijo Dežela branja. Nato smo šli do gasilskega doma, 
kjer smo pojedli krofe in spili čaj. Videli smo klovna in meni 
je naredil kužka iz balona. Nato smo plesali. Z Mašo sva 
si kupili kokice in potem, ko je Maša odšla domov, sem jih 
delila z Nušo.
Imela sem se lepo. 

Lana Gajšt, 3.a



Maj{per~an - [TEVILKA 74 – MAREC  2011 STRAN 31

Ekskurzija v Ljubljano
Težko pričakovana sreda je le prišla. 
Med jesenskimi počitnicami, v sredo 
27.10.2010, smo se učenci in učiteljice 
Osnovne šole Majšperk odpravili na 
ekskurzijo.
Ob 6.15 zjutraj smo se nadarjeni učenci 
in učiteljice z avtobusom odpeljali v 
Ljubljano. Najprej smo šli v Slovenski 
šolski muzej, kjer smo imeli predavanja 
in nato nas je vodič odpeljal v sosednjo 
sobo. Tam nam je razdelil obleke, da 
smo se oblekli. Potem nas je popeljal v 
sosednjo sobo, kjer nam je povedal, kako 
je bila šola nekoč. Potem je šel ven. Malo 
smo počakali in že je zazvonil zvonec. 
Prišel je gospod učenik. Najprej nas 

je pozdravil in še mi njega. Fantje so 
sedeli na desni polovici razreda, punce 
pa na levi strani. Povedal nam je, da 
bomo imeli učno uro fizike. Spraševal 
nas je različne  reči. Tudi na tablice 
smo pisali. Zazvonil je zvonec in učne 
ure je bilo konec. Lepo smo se poslovili 
in zahvalili. 
Nato smo se napotili v Prirodoslovni 
muzej. Tam smo šli po stopnicah gor. 
Tam nas je že čakala ga.Staša. Odpeljala 
nas je v eno veliko sobo in tam smo 
imeli kviz. Naša skupina ni bila prva, 
ampak druga. Ga. Staša nas  je napotila 
v drugo sobo, kjer nas je tudi že čakala  
ena gospa. Govorili smo o planetih, ki 

so blizu sonca. Peljala nas je tudi v jamo, 
kjer smo poslušali vodo. Lepo smo se 
zahvalili in se poslovili.
Avtobus nas je odpeljal v Novo mesto h 
g. Jožetu  Majesu. Lepo nas je pozdravil 
in nas povabil v majhen šotor, kjer smo 
dobili kruhke z namazi in čaj. Ko smo 
pojedli, smo šli na predavanje, kjer smo 
spoznali različne rastline in drevesa. Na 
koncu smo pa tudi naredili eno mazilo. 
Tudi njemu smo se lepo zahvalili in se 
poslovili.
Bilo je super in upam, da bo tudi 
naslednje leto takšna zelo, zelo zanimiva 
ekskurzija, kot je bila ta.

Evelina ŠPRAJC

Izdelava pustne obleke
V torek, 15. 2. 2011, smo 
imeli v šoli tehniški dan, izde-
lovali smo pustne maske. 
V šolo smo prišli ob 13. uri. 
Učiteljica nam je predstavila, 
kaj je pust. Pogledali smo 
si tudi fotografije o naj-
pomembnejših slovenskih 
pustnih šemah in o pustnem 
karnevalu v Benetkah in v 

Braziliji. Potem smo šli v 
jedilnico, kjer smo malicali. 
Vsi smo bili dobre volje. 
Po malici smo se učenci tretje-
ga in četrtega razreda preselili 
v svojo učilnico.  Pripravili 
smo klopi in stole za delo v 
dveh skupinah. V učilnico 
so začeli prihajati naši starši. 
Preden se je začelo delo, smo 

se pogovarjali.  
Ko so prišli vsi starši, je uči-
teljica oblekla enega učenca 
v računalniški virus, da smo 
videli, kako zgleda naša 
maska. Bila nam je všeč. Uči-
teljica nam je tudi razložila, 
kaj in kako bomo delali.   
Najprej smo vzeli dve plastič-
ni vrečki za smeti, ki sta bili 
različnih barv. Na njih smo 
izrezali vratni izrez, odprtine 
za roke in nato narezali še 
trake. Ko smo to naredili, 
smo iz samolepilnega kolaža 
oblikovali črke in številke, jih 
izrezali in lepili na zgornji 
del vrečk. Ko smo končali z 

delom, smo oblekli kostume 
in se opazovali. Kuharica je 
med delom staršem postregla 
kavo z mlekom ali brez. 
Ko smo končali z delom, smo 
pospravili  obleke, papirčke 
pa dali v koš. Poravnali smo 
tudi mize in stole tako, kot so 
bili prej. Nato smo se otroci 
še malo igrali, starši pa so 
se pogovarjali. Ko smo vse 
končali, smo odšli skupaj s 
starši domov. 
Ta dan je bil zelo vesel in 
razburljiv. Želim si še v šoli 
več takšnih dni.

Ana Sajko, 4. c 

Takole so pustne maske izdelovali na Ptujski Gori

PUST
Na povorki je bilo zelo lepo. Pred nami so bili gasilci. 
Alja in Corinna sta se bali kurentov. Povorka se je začela 
na Bregu, končala pa v Majšperku pred šolo. V gasilskem 
domu so nas pogostili s krofi in s čajem. 

Patricija Turk, 2.a

PUST
V torek, 8. marca sem se našemila v čarovnico. Na glavi 
sem imela klobuk, oblečeno sem imela črno haljico. V 
roki sem imela čarovniško palico. Okrog vratu sem imela 
čarobni napoj.
Mami me je odpeljala k prijateljici. Skupaj sva odšli od 
hiše do hiše in peli sva za debelo repo. S kredo sva narisali 
veliko repo. Dobila sem nekaj denarja. Ta dan mi je bil 
najlepši.

Rebeka Svenšek, 2.a
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Zdrav življenjski slog

Med zimskimi počitnicami so se učenci v okviru »Zdravega 
življenjskega sloga« pomerili v košarki, odbojki, badmintonu, 
namiznem tenisu, nogometu, dvoranskem hokeju, v različnih 
težavnostnih stopnjah plezanja ter se preizkusili v skokih na 
mali prožni ponjavi. Učenke so pod vodstvom Plesne šole 
Sambe zaplesale v ritmih HIP HOP-a in POP-a. Bilo je res 
veselo in »poskočno«. Zadnji dan počitnic smo izkoristili za 
potep v Maribor, kjer smo prehodili del učno-naravoslovne 
poti mestni park - Piramida - Kalvarija. Zelo smo se razveselili 
vadbe s Hokejskim klubom Lisjak, kateri nas je tudi prisrčno 
sprejel v Ledni dvorani Tabor ter nas naučil osnove drsanja 
in hokeja na ledu. Ob tej priliki bi se jim radi zahvalili za 
izjemno izkušnjo.

Sandra Pišek, prof. ŠVZ
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6. marec, svetovni dan varčevanja z energijo
Učenci OŠ Majšperk so 3.3.2011 
v avli šole pripravili tematsko 
razstavo na temo VARČEVA-
NJE Z ENERGIJO.
Tema je zelo aktualna, saj 
veliko govorimo o varčevanju 
z energijo, narediti pa bomo 
morali še veliko. Izvedli smo 
tudi tehniški dan na to temo 
(30.11.2010). Učenci so po 
skupinah pripravili plakate, na 

katerih so prikazali svoje videnje 
glede varčevanja. Predlagali so 
uporabo varčnih sijalk – žarnic, 
toplotne izolacije zidov, streh in 
tal, ustrezno zasteklitev oken itd. 
Po mnenju učencev bi morali 
bolj izkoriščati sončno energijo, 
sončne elektrarne…
Pripravo razstave je vodil učitelj 
Jožef Režek.

Jože Režek

Dolga pot do svetovnega prvenstva
Dovolite, da se vam predstaviva: sva 
Giovanna Gabriela Klarič in Marcel 
Vodenik. Skupaj sva športni plesni par, 
tekmujeva v kategoriji Junior, kjer so 
plesalci stari 14 – 15 let. Skupaj sva  
dve leti in v tem času trdo delava in kot 
vedno z delom pridejo tudi uspehi.
Seveda sva plesala že preden sva obli-
kovala enega najperspektivnejših parov 
v Sloveniji.
Giovanna je začela plesati leta 2006 
s plesalcem Mihom. Že v pionirski 
konkurenci sta nizala uspehe, pa se 
vendarle po dveh letih zaradi razlike v 
starosti razšla. Kmalu zatem je Giovanna 
začela trenirati in tekmovati z mlajšim 
plesalcem – slučajno je bilo tudi njemu 
ime Miha. Kar kmalu sta osvojila naslov 
državnih prvakov v kategoriji pionirjev 
v standardnih plesih. Kljub uspehom sta 
se zaradi različnih pogledov na športno  
pot razšla. Nato je prišel Marcel.
Marcel je svojo kariero športnega ple-
salca začel tudi v letu 2006 v Koroškem 
plesnem klubu Devžej.  S partnerko 
Saro sta pridno trenirala v manjšem 
slovenskem plesnem klubu in se vzpe-
njala na točkovnih lestvicah. Sledil je 
razpad para, predvsem zaradi razlik 
glede pristopa do tega lepega, a težkega 
športa.
Marcel in Giovanna (prijatelji jo kličejo 
Žiža) sta januarja  2010 začela trenirati 
kot člana Pingi iz Maribora. V kratkem 
času sta ugotovila, da imata zelo podo-
ben pogled na svojo skupno športno 

pot in, da sta oba pripravljena za uspeh 
žrtvovati ves svoj prosti čas. Tako se je 
začela skupna zgodba o uspehu. V prvi 
sezoni sta nastopala v kategoriji Junior 
kot najmlajša plesalca in že kar takoj 
dosegla vidne rezultate. V letu 2011 pa 
na vseh domačih tekmah krojita vrh 
tega razreda, zelo opazno pa zastopata 
tudi slovenske barve na pomembnih 
turnirjih v tujini.
Že leta 2010 sva  bila nominirana 
v reprezentanco Slovenije v tem letu 
pa sva dosegla cilj vsakega športnega 
plesalca: svojo domovino bova zasto-
pala na svetovnem prvenstvu: pa ne le 
na enem, športni plesalci tekmujemo 
namreč v treh kategorijah. Trenutno 
so nominirani reprezentanti za dve 
svetovni prvenstvi, nominacijo za tretje 
prvenstvo še  pričakujeva. Tako bova 
konec marca zastopala Slovenijo na 
prvenstvu v latinsko-ameriških plesih v 
Moskvi, že kmalu zatem pa še v aprilu 
na svetovnem prvenstvu v kombinaciji 
(10 plesov) v Barceloni. Kot vodilna 
na vseh reting lestvicah pričakujeva 
še nominacijo za svetovno prvenstvo 
v standardnih plesih, ki se bo odvijal 
oktobra 2011 v Moldaviji.
Uvrstitev na svetovno prvenstvo naj-
boljših mladih plesalcev sveta je seveda le 
vmesni cilj, ki sva ga dosegla z ogromno 
odrekanja in vlaganja v uspeh. Ure in ure 
napornega treninga v domicilnih klubih 
Pingi in Urška z najboljšimi slovenskimi 
trenerji ter mnogimi še bolj napornimi 

treningi v tujini (Luxemburg, Bologna, 
Ancona, Padova,…).
Najpomembnejši cilje letošnje sezone pa 
je seveda uspešno zastopanje domovine 
na najpomembnejših tekmah sezone 
– svetovnih prvenstvih. Za uresničitev 
tega cilja seveda ne zadošča le lastna 
energija, volja in odrekanje temu, kar 
sicer najstniki najraje počnejo. Potrebno 
je razumevanje v šolskem okolju, za 
kar se najiskreneje zahvaljujeva svojima 
šolama. Vzpodbude in  priznanja pri-
hajata tudi od drugod: Marcel je bil 
v letu 2010 na primer nominiran za 
športnika leta na Koroškem! Najbolj od 
vsega pa se seveda potrebujeva podporo 
staršev. Starši vlagajo ogromno časa in 
sredstev v najin šport. 
Hvala!

Žiža in Marcel

Žiža in Marcel na plesišču
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1. Mesto v Podravju

Na regijskem tekmovanju v Ptuju, 
06.12.2010, so sodelovale štiri najboljše 
šole iz regije: OŠ Pohorskega odreda 
Slovenska Bistrica, OŠ Poljčane, OŠ 
Olga Meglič iz Ptuja in OŠ Majšperk. 
V predtekmovanju smo odigrali tekmo 
proti OŠ Poljčane, v kateri smo pokazali 
veliko več od nasprotnikov. Zasluženo 
smo zmagali 70 : 41. V finalu smo se 
srečali z ekipo OŠ Olga Meglič, ki je 
premagala nasprotnike iz Slovenske 
Bistrice. Fantje so se potrudili in pre-
pričljivo ponovili lanski finale v regiji. 
Zmagali smo z rezultatom 48 : 29. Za 
uspeh si vsi igralci zaslužijo čestitke. S 
tekmovanji bomo nadaljevali v četr-
tfinalu državnega prvenstva, kjer bomo 
branili lansko prvo mesto. 

Mentor: Darko Kafel, prof. ŠVZ
Stojijo v drugi vrsti iz leve: Butolen Patrik, Ducman Renato, Ahec Tilen, Šalamun Klemen, 
Krajnc Julijan. V prvi vrsti iz leve: Rakovec Andraž, Pepelnik Matjaž, Urlep Kevin, Rakovec  
Matic, Pepelnik Matjaž, Ekart Simon. Manjka poškodovani Lampret Peter.

Prireditev v počastitev 20. obletnice plebiscita
Konec meseca decembra smo na naši 
šoli zaznamovali 20.  obletnico plebis-
cita o samostojnosti in neodvisnosti 
Slovenije. 
23. decembra 1990 je namreč na vpra-
šanje, ali naj Slovenija postane samo-
stojna in neodvisna država, od 93,2 
odstotka udeleženih volivcev okoli 95 
odstotkov odgovorilo pritrdilno, kar je 

88,5 odstotka vseh volivcev.
V počastitev na ta pomemben dan v slo-
venski zgodovini nam je otroški  pevski 
zbor prepeval domovinske pesmi, učenec 
6. razreda Aleš Babšek je deklamiral 
svojo domovinsko pesem, nastopila pa je 
tudi starejša otroška folklorna skupina 
Rožmarin iz Dolene, v kateri so poleg 
naših učencev nastopili še učenci iz OŠ 

Žetale in Videm pri Ptuju.
S prireditvijo smo želeli učencem pri-
bližati pomembnost odločitve njihovih 
staršev, babic in dedkov, ki so se takrat 
tako enotno odločili za samostojno pot 
Slovenije in ki je kasneje našo »mlado« 
državo popeljala tudi v druge evropske 
organizacije. 

Klavdija Murko

Zaščitimo naš planet!
1. Naravo ohranjamo tako, da varujemo 
njene naravne lepote in ohranjamo njeno 
biotsko raznovrstnost. 
2. Narava nam ogromno daje, zato ji 
to lahko povrnemo tako, da jo varu-
jemo. 
3. V naravo ne mečemo odpadkov. 
Odpadke sortiramo in jih ločeno zbi-
ramo. 
4. Ne smemo gledati samo na sebe, 
kako živimo. 

 Poglejmo tudi na živali: zaradi preve-
likega števila živali je na leto odvrženih 
okrog 6 000 mačk in psov. Mnogo jih 
žalostno konča. 
Zavedati se moramo, da so živali živa 
bitja in tudi živali potrebujejo dom, 
ljubezen, hrano in toploto. Vse to smo 
dobili tudi mi, ko smo bili mlajši.  
Zavedajmo se, da so zavetišča za pse in 
mačke skorajda polna. 
Imeti doma psa in mačko pomeni, 

da bomo zanju skrbeli 10, 15 ali še 
več let. 
Upava, da vam je najino poročilo poka-
zalo, da je narava nekaj najlepšega, kar 
nam je bilo dano. Zato človek, bodi 
rešitelj narave in živali!

Marjan Puc in Timothey Brglez

Narava je nekaj najlepšega, kar nam je 
bilo dano.
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Rokomet moja igra – v Majšperku prvi
Tekmovanje v mini rokometu se je 
nadaljevalo v januarju. Zaradi manjših 
telovadnic smo izvedli tekmovanje v 
dveh delih. Polovica ekip je odigrala 
srečanja v Markovcih, drugo polovico 
smo 30.01.2011 gostili v Majšperku. Za 
starše in učence je bil to lep dogodek. 
Prava poslastica je bila tekma proti ekipi 
OŠ Ljudski vrt. Ob tekmah na igrišču, 
so se igralci pomerili še v spretnostnih 
igrah za praktične nagrade. Po dveh 
turnirjih smo se povzpeli na drugo 
mesto. Za zmago nam manjkata še 
dve zmagi proti OŠ Markovci. Le prvo 
mesto vodi na državni finale, kjer smo 
lani osvojili 6. mesto.
Vrstni red tekmovanja: 1. OŠ Majšperk 
I, 2. OŠ Ljudski vrt I, 3. OŠ Majšperk II, 
4. OŠ Ljudski vrt II, 5. OŠ Mladika

Darko Kafel, prof. ŠVZ

Ekipa Rezultat Ekipa
OŠ Majšperk I 22 : 2 OŠ Ljudski vrt II

OŠ Majšperk II 5 : 11 OŠ Ljudski vrt I

OŠ Majšperk I 19 : 4 OŠ Mladika

OŠ Majšperk II 21 : 4 OŠ Ljudski vrt II

OŠ Ljudski vrt I 24 : 5 OŠ Mladika

OŠ Majšperk I 21 : 11 OŠ Majšperk II

OŠ Ljudski vrt I 18 : 3 OŠ Ljudski vrt II

OŠ Majšperk II 11 : 5 OŠ Mladika

OŠ Majšperk I 17 : 12 OŠ Ljudski vrt I

OŠ Mladika 4 : 5 OŠ Ljudski vrt II

Na sliki ekipa OŠ Majšperk na tekmovanju v Majšperku.

Na sliki učenci OŠ Majšperk, OŠ Ljudski vrt in OŠ Mladika, na tekmovanju v Majšperku.
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Na zasedanju 21. medobčinskega 
otroškega parlamenta, ki je potekalo 
27. januarja 2011, smo mladi parla-
mentarci na temo VPLIV DRUŽBE 
IN MEDIJEV NA OBLIKOVANJE 
MLADOSTNIKA odprli kar nekaj 
zanimivih tem. 
Teme o vrstniška družba, kako mlado-
stniki sprejemamo informacije preko 
različnih medijev, televizija, računalnik 
in internet so nam prinesle veliko novih 
spoznanj, koristnih stvari, pasti, ki jih 
na internetu srečujemo in še mnogo 
drugih.
Ugotovili smo, da ima vrstniška družba 
močan vpliv na otroke in mladostnike. 
Ta vpliv je neposreden, pri čemer gre 
na vpliv sošolcev, prijateljev in drugih 
vrstnikov, s katerimi se otrok ali mla-
dostnik srečuje v neposrednem, živem 
stiku, in posreden, pri čemer gre za 
vpliv mladostnikov preko različnih 
medijev, ki jih uporabljajo (klepetalnice, 
socialna omrežja ipd.). Vpliv vrstnikov 
lahko deluje pozitivno in negativno, pri 
čemer je odločilen mladostnikov izbor 
družbe – »povej mi, s kom se družiš, 
in povem ti, kdo si«.  
Pri sprejemanju informacij preko raz-
ličnih medijev smo debatirali predvsem 
o lažnih informacijah na internetu. 
Kadar potrebujejo informacije za šolo, 
učenje  in druge učne obveznosti, upo-
rabljajo v prvi vrsti internet, pa tudi 
knjige iz knjižnic, šolske učbenike, 
televizijo, časopise in revije. Kadar 
pripravljajo seminarske ali raziskovalne 
naloge, se poslužujejo tudi intervjujev 
s strokovnjaki oziroma odraslimi, ki 
so ustrezen vir informacij za določeno 
področje. Problem pri uporabi virov je 
presoja, kateri so verodostojni in kateri 
ne. Wikipedija je za nekatere zanesljiv 
vir informacij, čeprav na njej objavljene 
informacije niso nujno resnične, saj 
objavlja tudi netočnosti, ker jo lahko 
oblikuje vsak. 
Pri televiziji smo obiskali vsa pozitivna 
in negativna področja, jih razvrstili in 
se pogovorili predvsem o resničnostnih 
šovih. Preko televizije prihaja v Slovenijo 
močan vpliv ameriškega načina življenja. 

Medobčinski otroški parlament

Uporabljamo jo za krajšanje časa, vendar 
ima lahko to slabe posledice, ker vodi 
v pasivno preživljanje prostega časa. 
Prinaša informativne in izobraževalne 
oddaje, sprostitev in zabavo, kar je 
dobro, hkrati pa veliko nekakovostnega 
programa, nasilnih vsebin, iluzij in 
zavajajočih podob. 
Ugotovili smo, da sta tako računalnik 
kot internet  močno prisotna v življenju 
mladostnikov, tudi že otrok. Problem 
je najti pravo mero v rabi računalnika, 
da ne pride do zasvojenosti. Pri tem 
imajo pomembno vlogo starši, pa tudi 
šola, ki mora pomagati k ozaveščanju 
o varni rabi interneta in računalnika 
sploh. Na eni od šol so izvedli anketo, 

v kateri je 75% mladih odgovorilo, da 
ne bi mogli preživeti enega tedna brez 
računalnika. Čas, ki ga mladi preživijo 
na računalniku, vpliva tudi na njihov 
šolski uspeh, ne le na zdravje – več 
časa ko preživijo na računalniku, nižji 
je njihov šolski uspeh. 

Za zasedanje nacionalnega otroškega 
parlamenta so izvolili: Jureta Tuša z 
OŠ Gorišnica in Jero Topolovec z OŠ 
Majšperk. Kot učenka – novinarka se 
bo zasedanja nacionalnega otroškega 
parlamenta udeležila Eva Kolarič z OŠ 
Mladika.

Jera Topolovec

Mladi parlamentarci
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OBVESTILA

POZIV LJUBITELJSKIM FOTOGRAFOM

Uredniški odbor Majšperčana poziva vse ljubitelje foto-
grafije k sodelovanju, išče se namreč najboljša fotografija, ki 
bo krasila naslovnico občinskega časopisa Majšperčan. Vse, 
ki vas fotografiranje zanima, vabimo, da svoje fotografije 
pošljete na elektronski naslov člana uredniškega odbora 
Petra Kitaka (peter.kitak@uni-mb.si) do 6.6.2011. Ker bo 
tovrstno iskanje najboljše fotografije za naslovnico časopisa 
postalo stalnica, vas vabimo k sodelovanju. Tematika 
fotografij naj bo vezana na prihajajoči (aktualni) letni 
čas, bližajoči se praznik, prireditev, na njih so lahko tudi 
osebe (v tem primeru je potrebno poprositi za njihovo 
dovoljenje za objavo). Čim več uspelih posnetkov vam 
želimo!

Uredniški odbor Majšperčana

LITERARNI PRISPEVKI NAŠIH OBČANOV

MAMICI

Ko majhno dete sem bila,
lahko sem mirno spančkala,
saj tvoje nežne so roke,
vedno mene le pokrivale .
Kot le v brlogu je lahko,
bilo mi zmeraj je toplo.

Pa prišla so tista nora leta,
ko nastala je velika zmeda.
Trmasto verjela sem v to,
da tvoje ljubezni ni bilo.
Kot v snežnem viharju,
postalo je mrzlo.

Pa prišla so zrela leta,
ki v življenju so mi vpeta.
zdaj nežne moje so roke,
ki bi svoje dete le pokrivale.
Kot mati sem spoznala,
da tvoja ljubezen me nikoli ni izdala.

Suzana KodričUčenci OŠ Majšperk 
zbirajo zamaške

Učenci OŠ Majšperk se z 
zbiranjem zamaškov pridru-
žujejo tistim, ki na ta način 

pomagajo Galu. Hvala jim 
za to lepo gesto!

Učenci analizirali 
vodne vire

V mesecu februarju so bile 
organizirane delavnice za 
učence, ki so nadarjeni iz 
področja naravoslovja. Vodila 
jih je strokovna sodelavka 
Nina Globovnik iz Filozof-
ske fakultete v Mariboru. 
Učenci so s pomočjo danih 
indikatorjev preverjali kvali-
teto različnih vzorcev vode. 
Ugotavljali so kvaliteto vode 
iz reke Dravinje, vode iz pipe 
in deževnice, pri čemer so 
analizirali vrednosti posa-
meznih vzorcev vode za para-
metre pH, trdoto, nitrate, 
nitrite in amonij. Zanimivi 

so bili predvsem rezultati 
meritev vode iz Dravinje, za 
katero so bile ugotovljene 
naslednje vrednosti:  pH 7 
(nevtralna vrednost); trdota 
14° d (mejna vrednost 8-18° 
d); nitrati 3 mg/l  (mejna 
vrednost 50 mg/l); nitriti 0, 
05 mg/l (mejna vrednost 0, 
1 mg/l) in amonij 0, 4 mg/l  
(mejna vrednost 0, 5 mg/l). 
Iz dobljenih rezultatov je 
torej sklepati, da so izmerjene 
vrednosti Dravinje v skladu 
z normativi. 
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OBVESTILO – ROK ZA ODDAJO 
ČLANKOV

Naslednja številka Majšperčana bo izšla v mesecu juniju 
pred dnevom državnosti. Članke zbiramo do 6.6.2011 na 
naslovu odgovorne urednice (ponovno naprošamo bralce, 
da so pri pisanju elektronskega naslova DOSLEDNI!) 
zlatka.lampret1@gmail.com ali zlatka.lampret@guest.
arnes.si oz. na elektronskem naslovu Občine Majšperk 
obcina.majsperk@majsperk.si . Na sedežu Občine spre-
jemamo izključno rokopise in fotografije. Fotografije, ki 
jih prilagate člankom, naj bodo kvalitetne.

Uredniški odbor

ZAHVALA

Še zadnji jesenski mesec, mesec november je našo domačijo 
obarval ne le z jesenskim listjem, temveč tudi z novo, 
gladko asfaltno cesto. 
Ob tej priložnosti se želimo zahvaliti županji in občinske-
mu svetu Občine Majšperk, Zdravku Kolarju in Jožetu 
Žolgerju za izvedbo strojnih uslug pri pripravi tampona 
in izvajalcu asfalterskih del Cestnemu podjetju Ptuj. 
Iskrena hvala lastnikom zemljišč, ki so nam omogočili 
modernizacijo ceste ter vsem sosedom in prijateljem, ki 
so nam pri delih pomagali. 

Družina Šprajc, Pšeničnik

VABILO NA ČISTILNO AKCIJO!

Letos želimo Ekologi brez meja po svojih močeh prispevati 
k odmevnosti in uspešnosti čistilnih akcij, ki se organizirajo 
na lokalnem nivoju. Sami bomo vseslovensko čistilno 
akcijo organizirali samo še v letu 2012 (24. marca 2012), v 
okviru akcije Očistimo Svet v enem dnevu, nato pa vidimo 
svoje poslanstvo v podpori lokalnim čistilnim akcijam. 
Vemo namreč, da se tovrstne akcije organizirajo že leta 
in desetletja in cenimo ter želimo podpreti prizadevanja 
vseh vas, ki se na ta način trudite za čistejše okolje. V ta 
namen smo pripravili obrazec za prijavo lokalnih čistilnih 
akcij: http://ebm.si/p/cistilne/vnosakcije.php  Če želite, 
lahko vanj vnesete čistilne akcije, ki se organizirajo v vašem 
kraju. Vse akcije, ki bodo prijavljene v ta obrazec, bomo 
objavili na naši spletni strani ter poskusili doseči, da se 
objavijo v čim več medijih. Tako želimo aktivirati čim 
več občanov in jih prepričati, da se priključijo čistilnim 
akcijam v svojem kraju.
Vse prijavljene akcije bodo prikazane v tej tabeli: http://
ebm.si/p/cistilne/

Naša najstarejša 
članica praznuje

Pred devetdesetimi leti, 
natanko 9.11.1920, se je 
rodila najstarejša članica 
našega Društva upokojencev  
Ptujska Gora gospa Vikica 
Pečnik. Ob njenem visokem 
jubileju smo jo obiskali na 

domu in ji zaželeli, da bi še 
dolgo zdrava uživala »status« 
naše najstarejša članice. 

UO DU Ptujska Gora
Daniel Uran

Najstarejša članica DU Ptujska Gora



OBVESTILO REGIJSKEGA CENTRA ZA 
OBVEŠČANJE PTUJ

Regijski center za obveščanje Ptuj vas obvešča, da v pri-
meru požara, nesreče ali drugega dogodka pokličete na 
tel. številko 112. Najdete jih na Slomškovi 10 na Ptuju, 
tel. številka (02) 771 34 61 ali 771 00 31, elektronska 
pošta: dragomir.murko@urszr.si.

STRAN 39Maj{per~an - [TEVILKA 74 – MAREC  2011

Zlatoporočenca Galun iz Stoperc
V prostorih Občine Majšperk 
sta 12. februarja 2011 po 
petdesetih letih zakonskega 
življenja obnovila zakonsko 
zvezo ga. Jera Galun, rojena 
Jus, in g. Alojz Galun iz 
Stoperc 7. 
Ga. Jera in g. Alojz sta sklenila 
zakonsko zvezo 31. decembra 
1960. leta v Majšperku. Ob 
sklenitvi zakonske zveze sta 
prevzela skupni priimek 
Galun. 
Zlatoporočenka ga. Jera se 

je rodila 10. februarja 1942 
v Stopercah. Rodila se je v 
kmečki družini kot drugi 
otrok, svoja otroška leta pa je 
preživela še z dvema sestrama 
in enim bratom. Osnovno 
šolo je obiskovala in jo tudi 
dokončala v domačem kraju,. 
Zelo si je želela nadaljeva-
ti šolanje in pridobiti kak 
poklic, a zaradi primanjko-
vanja finančnih sredstev v 
tistem času to ni bilo mogoče. 
Tako je po končanem šolanju 

Zlatoporočenca Galun s svati

Spoštovane občanke in občani,
ob največjem krščanskem prazniku - veliki noči

Vam želimo veliko zdravja, sreče, veselja in radosti
ter obilo veselih trenutkov

 ob srečevanju s sorodniki in prijatelji.

Cvetko Pepelnik, predsednik OO SLS Majšperk

Spoštovani občani! Želim vam lepe velikonočne 
praznike ter vam iskreno čestitam ob majskih praz-

ničnih dneh! 

Predsednik OO SD Majšperk
Miroslav Kužner

Zlatoporočenca
4.2.2011 sta praznovala 50 let skupnega življenja naša člana 
Kristina in Franc Butolen. Iskrene čestitke za njun jubilej z 
željo, da skupaj preživita še mnogo srečnih let.
 

UO Društva Upokojencev Ptujska Gora
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Zlata poroka zakoncev Butolen

V soboto, 5. februarja 2011, 
sta se odločila, da si ponovno 
izpovesta svojo ljubezen zlato-
poročenca Kristina in Franc 
BUTOLEN iz Stogovcev 37, 
Ptujska Gora. Poročila sta 
se pred 50 leti, natančneje 
4. februarja 1961 na Ptujski 
Gori.
Zlata nevesta Kristina se je 
rodila 22.10.1940 v Skrbljah 
6, kot najmlajši otrok  v dru-
žini. Svoja otroška leta je pre-
živela skupaj še z 2 sestrama 
in 2 bratoma.  Po končani 
osnovni šoli  je nekaj let delala 
doma na kmetiji staršev. Leta 
1958 se je zaposlila v Kme-
tijski zadrugi Majšperk, kjer 
je delala do leta 1965. Nato 
je svoje življenje posvetila 
družini, sinovoma Miranu 
in Branku.
Zlati ženin Franc se je rodil 
14.2.1937 na Jelovicah 35, kot 
prvorojenec ima štiri sestre. 
Leta 1959, ko je odslužil 
vojaški rok, se je zaposlil v 

Kmetijski zadrugi Majšperk, 
kjer sta se zlatoporočenca tudi 
spoznala. Leta 1961 pa se je 
zaposlil na Cestnem podjetju 
Ptuj, kjer je delal vse do svoje 
upokojitve leta 1999. 
Zlatoporočenca sta prvo 
leto svojega zakona živela 
v Skrbljah na Kristininem 
domu. Leta 1962 sta si z 
veliko prizadevnostjo in več-
kratnim odrekanjem kupila 
starejšo hišo v Stogovcih in 
si ustvarila prijeten dom, kjer 
živita še danes. Kristina skrbi 
za rože in vrt. Franc pa se 
posveča okolici, vinski trti 
na brajdah, malim hišnim 
ljubljenčkom ter je aktiven 
kot veteran v PGD Majšperk. 
Včlanjena sta tudi v Društvu 
upokojencev Ptujska Gora. 
Z velikim veseljem se udele-
žujeta izletov, ki jih društvo 
organizira. 
Verjetno je čas najpomemb-
nejši pokazatelj prave in 
velike ljubezni, zato je prav, 

Zlatoporočenca Butolen

da si ga pridobita na svo-
jo stran. Izkoristita vsako 
priložnost, da slavita svojo 
ljubezen in predanost drug 
drugemu. Želimo jima še 
veliko lepih in zadovoljnih 

dni, preživetih v obnovlje-
nem zakonskem stanu. 

Nina Varžič

morala poprijeti za kmečka opravila. V 
prostem času, ki ga zraven vseh opravil 
ni bilo veliko, je rada pletla, predla in se 
udeleževala kuharskih in ročnodelskih 
tečajev. Na takšnih srečanjih jo lahko 
vedno dobre volje in s pesmijo na ustih 
najdemo še danes.  
Zlatoporočenec g. Alojz se je rodil 5. 
junija 1940 v Starem gradu pri Makolah. 
Šolo je obiskoval in jo tudi končal v 
Makolah. Živel je na manjši kmetiji 
z bratom in sestro. Ukvarjali so se z 
živinorejo in vinogradništvom, kar ga 
veseli še danes. Kljub želji po izobrazbi, 
želel je namreč postati električar, se je 
moral zgodaj, že leta 1956 zaposliti 
v takratnem Gozdnem gospodarstvu 
Maribor. Delal je na področju Boča 
in tako lahko pomagal tudi na kmetiji. 
Leta 1962, ko si je g. Alojz že ustvaril 
družinico, je moral na služenje voja-

škega roka v Črno Goro. Po vrnitvi, 
leta 1964, pa se je družina preselila 
na domačijo ge. Jerice v Stoperce, kjer 
živijo še danes. G. Alojz je še danes zelo 
aktiven v kraju, pohvali pa se lahko tudi 
z odličnim vodenjem Združenja rejcev 
plemenskih telic Stoperce, ki vsako leto 
prireja največje praznovanje kraja, to je 
kmečki praznik v Stopercah.  
Temelji njune skupne življenjske poti so 
nastali, ko sta se srečala v Stopercah, 
kamor je g. Alojz kot mlad fant rad 
zahajal. Njuna ljubezen se je še poglab-
ljala na raznih kmečkih in družabnih 
srečanjih, kot so bile mlatve, ličkanje 
ter obrezovanja repe in pese. Da bi 
ljubezen okronala, sta se odločila za  
poroko. Tako sta pred matičarjem zdru-
žila svoji življenjski poti 31. decembra 
1960, cerkveno poroko pa praznovala 8. 
januarja 1961. leta. Prvi dve leti v zakonu 

sta preživela na domačiji današnjega 
zlatoporočenca v Makolah. V mlado 
družino je prvi prinesel veselje leta 
1961 sin Ivan ter  leta 1962 sin Slavko. 
Kasneje pa so se jima pridružili še Sonja, 
Franci, Milan in Irena. Danes se lahko 
pohvalita s šestnajstimi vnuki, in sicer 
so to Janja, Jelena, Sandra, Sabina, 
Ines, Anže, Denis, Žiga, Maja, Lucija, 
Gašper, Zlatko, Boris, Andrej, Sašo, 
David ter pravnuk Nejc.  
Velja pa si zapomniti tudi njuno željo. 
Želita si, da bi se vsi njuni otroci dobro 
počutili in se imeli radi, se radi vračali v 
domači kraj in da bi jih vse dni sprem-
ljalo zdravje, ki ga želita tudi zase.  
V imenu občine jima še enkrat iskreno 
čestitamo in želimo še veliko zdravih 
skupnih let življenja. 

Nataša Letonja


